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آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای

شرکت عمران شهر جدید بهارستان م الف: 1547295

نوبت اول

شرکت عمران شهر جدید بهارستان در نظر دارد اجرای پروژه خود به شرح زیر را در بهارستان از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به شرکت های واجد 

صلاحیت واگذار نماید. لذا با توجه به اینکه کلیه مراحل برگزاری مناقصه اعم از دریافت اسناد تا پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد. لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت 

گواهی امضای الکترونیکی جهت شرکت در مناقصه را محقق سازند. کلیه اسناد مناقصه گر که در ســامانه بارگذاری می گردد می بایست دارای مهر و امضاء الکترونیکی 

)دیجیتالی( باشد.مناقصه گران در صورت نیاز به اطلاعات بیشتر در خصوص اســناد مناقصه و ارائه پاکت الف)ضمانتنامه( و نحوه مهر و امضاء الکترونیکی )دیجیتالی( 

اسناد و بارگذاری پاکتهای )الف و ب و ج( در سامانه ستاد به آدرس بهارستان بلوار امیرکبیر مراجعه یا با شماره تلفن 36861090- امور فنی و اجرایی- تماس حاصل نمایند. 

)توجه: مناقصه گران می بایست به دقت شرایط مناقصه را مطالعه نمایند( لازم به ذکر است پیمانکار می پذیرد که کارفرما هزینه خدمات موضوع پیمان را طبق شرایط مندرج 

در شرایط مناقصه پرداخت نماید. ملاک بررسی اسناد مناقصه گران سامانه ستاد و امضاء و مهر دیجیتالی می باشد.
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 41934-021 دفتر ثبت نام: 88969737 و 85193768 و تلفن 1456 

zayanderoudonline.ir

سازمان آگهی های  

روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

مناقصه عمومی یک مرحله ای )نوبت اول(

مناقصه عمومی یک مرحله ای )نوبت اول(

م الف: 1543760

م الف: 1543746

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر

چاپ دوم

چاپ دوم 

عملیات اجرایی لکه گیری معابر سطح شهر با اولویت معابر منطقه یک شاهین شهر
شهرداری شاهین شهر در نظر دارد فراخوان عملیات اجرایی لکه گیری معابر سطح شهر با اولویت معابر منطقه یک شاهین شهر به شماره 2002094734000069 را از طریق 
ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشــایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز 

و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:

- تاریخ انتشار فراخوان: 1402/05/15 
- مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1402/05/26

- مهلت ارسال پیشنهادات: 1402/06/05
- زمان بازگشایی پاکت ها: 1402/06/06

اطلاعات تماس و آدرس دستگاه:
شاهین شهر میدان فاطمیه شهرداری مرکزی- 03145225200

عملیات اجرایی لکه گیری معابر سطح شهر با اولویت معابر منطقه دو شاهین شهر
شهرداری شاهین شهر در نظر دارد فراخوان عملیات اجرایی لکه گیری معابر سطح شهر با اولویت معابر منطقه دو شاهین شهر به شماره 2002094734000068 را از طریق 
ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشــایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز 

و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:

- تاریخ انتشار فراخوان: 1402/05/15 
- مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1402/05/26

- مهلت ارسال پیشنهادات: 1402/06/05
- زمان بازگشایی پاکت ها: 1402/06/06

اطلاعات تماس و آدرس دستگاه:
شاهین شهر میدان فاطمیه شهرداری مرکزی- 03145225200

شهرداری چمگردان به استناد اعتبارات عمرانی بودجه داخلی سال 1402 در نظر دارد از طریق مناقصه عمومی نسبت به انتخاب پیمانکار به منظور 
اجرای وال پست، نبشی کشی اطراف ستون ها، دیوارچینی پیرامونی داخلی و همبندی، گچ و خاک و پلاســتر و ... سالن چند منظوره جنب گلستان 

شهداء اقدام نماید.  متقاضیان می توانند حداکثر تا پایان وقت اداری روز دوشنبه مورخ 1402/05/23 جهت دریافت اسناد و آگاهی از شرایط داخلی مناقصه به 
سامانه ستاد مراجعه و تا پایان وقت اداری همان روز نسبت به بارگزاری مستندات اقدام نمایند. 

هزینه چاپ آگهی در روزنامه و کارشناسی، هر یک از موارد فوق به نسبت به عهده برنده مناقصه می باشد.     شماره تماس شهرداری: 52240471 

آگهی مناقصه عمومی

علی پور بافرانی- شهردار چمگردان م الف: 1544585

 شهرداری میمه به استناد مجوزهای  شماره 1401/68 مورخ 1402/4/14 و 401/57 مورخ 1401/3/1  شورای محترم اسلامی شهر میمه در 
نظر دارد ازطریق مزایده  عمومی نسبت   به واگذاری 7  واحد  تجاری و اداری و یک پلاک به شماره 3 واقع در سطح شهر میمه  اقدام نماید .  

لذا متقاضيان ميتوانند از تاریخ   درج آگهی در روزنامه  حداكثر  تا  تاریخ 1402/6/4   از طریق برد اعلان عمومی ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت به 
نشانی  setadiran.ir  مراجعه و نسبت به دريافت فرم مربوط به  شركت در مزایده  اقدام و یا جهت کسب اطلاعات با شماره تلفن45422434 – 031 

این شهرداری تماس حاصل ویابه سایت www.meymeh.ir  مراجعه نمایند. 
ضمناً شهرداری دررد یا قبول یک یا تمام پیشنهادات مختاراست و هزینه چاپ آگهی بعهده برنده مزایده میباشد. 

*آگهی تجدید مزایده *   

 حسین دهقان - شهردار میمهم الف: 1547454

نوبت دوم

نوبت اول

موضوع شماره مناقصهردیف
مناقصه

گواهینامه 
صلاحیت 
پیمانکاری

مبلغ برآورد 
اولیه )ریال(

مبلغ ضمانت 
نامه شرکت در 
مناقصه )ریال(

مدت 
پیمان

زمان انتشار در 
گشایشارایه پیشنهاددریافت اسنادسامانه ستاد

12002001352000013

خدمات 
خودرویی 
مورد نیاز 
شرکت به 

منظور انجام 
امور جاری 
به صورت 
حجمی

گواهی 
صلاحیت 

انجام خدمات 
موضوع 
مناقصه 
از مراجع 
ذیصلاح

34/910/400/0001/750/000/00012 1402/05/21
ساعت 17

 1402/05/28
ساعت 8

 1402/06/07
ساعت 10

 1402/06/07
ساعت 11

شرکت عمران شهر 
جدید بهارستان 

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان در نشست خبری خبر داد:   

عوارض سنگین در انتظار خانه های خالی

مدیر سازمان حج و زیارت استان 
اصفهان در نشست خبری با 
موضوع و محوریت مراسم 

اربعین 1402 مطرح کرد:
اصفهان؛ سومین 
استان پیشتاز در 
ثبت نام اربعین

 اولین واکنش شهریار به 
شایعات جدایی از سپاهان:
به هرحال ماندم!

6

7

8

7

5

تامین اعتبار ۹4 درصدی پروژه های عمرانی 
اصفهان در 4 ماه نخست امسال

افزایش ۸۵ درصدی پیش ثبت نام مجلس 
در اصفهان نسبت به دوره گذشته

 مصائب بی آبی
 رییس شورای شهر: پنج هزار هکتار فضای سبز اصفهان تشنه است

اولویت بندی 
پروژه های شهرداری 
 اصفهان در سبدهای

 ۳ ماهه

180 هزار بیکار در 
استان اصفهان 

وجود دارد

اصفهان به لحاظ  
شاخص های امنیتی 
در وضعیت مطلوبی 

قرار دارد

 به بهانه تازه ترین شایعات، گمانه زنی ها، مصاحبه ها و
 واکنش ها پیرامون احتمال افزایش قیمت بنزین؛ 

صبح جمعه های روحانی
3 57

3

8

روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

دوشنبه  2۳  مرداد   1402
27  محرم  144۵

14  آگوست 202۳
 شماره ۳۸7۹    

۸ صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵000 تومان

رنا
 ای

س:
عک



دوشنبه  23  مرداد  1402 /  27  محرم  1445  /  14   آگوست    2023 / شماره 3879 

مدیر آموزش و پرورش شهرستان بویین و میاندشت:
در پروژه مهر15 مدرسه در منطقه بویین و میاندشت تعمیر و 

تجهیر شدند
 مدیر آموزش و پرورش شهرستان بویین و میاندشت گفت: 15 مدرسه در منطقه بویین و میاندشت 
تعمیر و تجهیر شدند.مجتبی نجفی اظهار کرد: منطقه بویین و میاندشت به لحاظ شرایط جغرافیایی 
و محرومیت، مشکلات زیادی دارد. امسال 15مدرســه برای تعمیرات و ۳ مدرسه جهت تخریب 
سرویس های بهداشتی و بازسازی آن را داریم و یک روستا که چندین سال است مدرسه نداشته، 
امسال با کمک خیرین منطقه و استان برای آنها مدرسه می سازیم.  وی یادآور شد: تعمیر و تجهیز 
مدارس شبانه روزی ما جزو فعالیت هایی است که ما در سال گذشته انجام دادیم.  نجفی عنوان کرد: 
با وجود همه مشکلاتی که داریم، امیدواریم با آمدن نیروهای جوان و کارآمد، آینده خوب و روشنی 
داشته باشــیم.  مدیر آموزش و پرورش شهرستان بویین و میاندشــت گفت: مهم ترین دستاورد 
آموزش و پرورش اعتماد به نیروهای جوان اســت، بحث جوان ســازی و اعتماد و اختیاری که به 

مدیران شهرستان ها داده شده، باعث تصمیم گیری های راحت تر شده است.

57 مددجوی کمیته امام)ره( شهرستان دهاقان اصفهان 
اشتغال یافتند

معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد امام خمینی )ره( اصفهان گفت: شهرستان دهاقان برای 5۷ نفر 
از مددجویان با اعتبار افزون بر ۶۰ میلیارد ریال در صنایع کوچک استان، از سال گذشته تاکنون اشتغال 
ایجاد کرده اســت.به گزارش ایرنا؛  احمد رضایی افزود: از سال گذشــته تاکنون ۲۹۰ مددجوی مستعد 
اشــتغال به کارفرمایان صنایع کوچک و بنگاه های اقتصادی استان معرفی و مشغول به کار شدند.وی 
توانمندسازی اقتصادی و ایجاد اشتغال پایدار برای خانوارهای تحت حمایت و پنج دهک پایین درآمدی 
جامعه را از اهداف اصلی معرفی مددجویان به صنایع کوچک بیان کرد و افزود: کارفرمایان صنایع کوچک 
و بنگاه های اقتصادی استان با به کارگیری مددجویان، بیش از ۴۳۰ میلیارد ریال تسهیلات دریافت کرده 
اند.معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان اصفهان گفت: امسال ارائه آموزش منجر به اشتغال 
برای ۳5۰ مددجوی متقاضی و معرفی هزار و 1۷۰ مددجوی مستعد اشتغال به مراکز کاریابی در اولویت 
برنامه های کمیته امداد امام )ره( استان است.در زمان حاضر بیش از 1۲۰ هزار خانوار با جمعیت ۳۰۰ هزار 

نفر زیر پوشش کمیته امداد امام خمینی)ره( استان اصفهان قرار دارند.

رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان گلپایگان عنوان کرد:
کشف و ضبط یک دستگاه فلزیاب قاچاق در گلپایگان

رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی شهرستان گلپایگان از کشف و ضبط یک 
دســتگاه فلزیاب قاچاق در این شهرســتان خبر داد.به گزارش میراث آریا به نقل از روابط عمومی 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی اســتان اصفهان، مصطفی قانونی با اعلام 
این مطلب گفت: پس از وصول گزارشــی از سوی کلانتری 15 گلشــهر از توابع شهرستان گلپایگان 
مبنی بر کشف و ضبط یک دستگاه فلزیاب در ایست و بازرســی پلیس راه از خودروی شخصی و 
 دســتگیری ۲ نفر در این زمینه، پرونده به منظور ســیر مراحل قانونی به مراجع قضایی شهرستان

 تحویل داده شد.
رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرســتان گلپایگان ادامه داد: حفاظت 
از آثار تاریخی به عنوان شناســنامه فرهنگی و هویت تاریخی جزو وظایف همه افراد جامعه است، 
بنابراین از تمامی دوســتداران میراث فرهنگی درخواست می شــود تا در این امر مهم همواره یاور 

کارکنان این اداره باشند.

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی کاشان اعلام کرد:

معرفی 40 واحد متخلف به مراکز قضایی 

معاون بهداشت دانشــگاه علوم پزشکی کاشان ضمن اشاره به پلمب 
۴۳ واحد متخلف حوزه بهداشــت گفــت: ۴۰ واحــد متخلف حوزه 

بهداشت در کاشان به مراکز قضایی معرفی شدند.
به گــزارش خبرگزاری تســنیم از کاشــان ، مهــدی دلاوری در جمع 
خبرنگاران با بیان اینکه از ابتدای ســال تاکنون بیش از یک تن مواد 
غذایی فاسد کشف و معدوم شده است، اظهار داشت: از ابتدای سال 
با تحت پوشــش بیش از 1۰ هزار واحد صنفی ۲۰هزار و 1۶ بازرســی 
انجام شده و ۴۰ مرکز متخلف به مراجع قضایی معرفی شدند و ۴۳ 

مرکز نیز پلمب شدند.
وی افزود: ۲5۶ شکایت در ســامانه 1۹۰ در حوزه مختلف شناسایی 
شده که بیشترین شکایت از نانوایی ها، سلف سرویس ها انجام شد 
که بر حسب وظیفه بررسی و با متخلفان در این زمینه برخورد می شود.

معاون بهداشــت دانشــگاه علوم پزشــکی کاشــان ضمن اشاره به 
شرایط راه اندازی مراکز درمانگاه شــبانه روزی در کاشان ابراز داشت: 
خوشــبختانه با وجود  کمبود پزشــک در روســتاها در این خصوص 
مشــکلی ندارند.وی با بیان اینکه با اقدامــات و برنامه ریزی صورت 
گرفته مقرر شده اســت تا اطلاع ثانوی و در زمان پیک شاهد حضور 
پزشک باشیم، گفت:  دانشگاه علوم پزشکی کاشان در این حوزه فراتر 

از تعهدات خود اقدام کرده و این موضوع به دلیل سیاســت مجموعه 
حوزه بهداشت دانشگاه علوم پزشکی کاشان است.

دلاوری با بیان اینکــه 8۳1 مصوبه حوزه جوانی جمعیت داشــتیم، 
تصریح کرد: برای مطالبــه حوزه جوانی جمعیت بایــد به واحدهای 
مربوطه ارجاع شــود و در صورت عدم رعایت آن لازم است به مراجع 
مختلف نظیر فرمانداری مراجعه و پیگیری شود.عباس آزادی نیز در 
این جمع با بیان اینکه قبلا واحد طب ســنتی در معاون درمان وجود  
نداشت، اظهار داشــت: این واحد در معاونت درمان ایجاد شده و بر 

مراکز طب سنتی نظارت جدی صورت می پذیرد.
وی با بیان اینکه واحدهای بــدون مجوز برابر قانون بــا آنان برخورد 
می شــود، افزود: واحدهایی که بدون مجوز در سلامت مردم دخالت 
می کنند، بــه مراجع قضایی معرفی می شــوند و در این راســتا یکی 
از مراکز معروف طب ســنتی که هیچ مجوزی نداشــت با هماهنگی 
معاونت غذا و دارو و دخالت غیرمجاز در ســلامت مــردم به مراجع 

قضایی معرفی شد.
معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی کاشان با بیان اینکه مجوز دو مرکز 
طب سنتی در کاشان صادر شده است، ابراز داشت: یک مرکز هم قبلا 

در شهرستان کاشان در حوزه طب سنتی فعالیت می کردند.

 معاون مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی 
استان اصفهان گفت: پروژه تونل خوانسار به بوئین 
میاندشــت دارای 85 درصــد پیشــرفت فیزیکی 
که برای تکمیل نیازمند تامین منابع مالی اســت.

بهزاد شاهســوندی در گفت وگو با خبرنگار پایگاه 
خبری وزارت راه و شهرســازی از استان اصفهان؛ 
با اشــاره به آخرین وضعیت برخــی از مهم ترین 
پروژه های راه سازی در غرب استان اصفهان، اظهار 
کرد: پروژه تونل خوانسار به بوئین و میاندشت یکی 
از پروژه های شاخص راهسازی این اداره کل است 
که ارتباط بین شهرســتان خوانســار با شهرستان 
بوئین میاندشــت را بــا توجه به راه صعــب العبور 
موجود، تســهیل می بخشــد.وی بیان کرد: وجود 
گردنه کوهســتانی با شــیب تند در مسیر خوانسار 
به بوئین میاندشت علاوه بر ایجاد خسارات گاهی 

جانی، در زمستان ها بارش برف شدید موجب بسته 
شدن این جاده و مختل شدن عبور و مرور می شود.  
معاون مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی 
اســتان اصفهان ادامه داد: در فصل تابســتان نیز 
شیب زیاد این مسیر موجب کندی در حرکت و فشار 
زیاد به خودروهای عبوری از این جاده می شود.وی 
گفت: تمامی این موارد و مشکلات از دلایل توجیهی 
احداث راه و تونل خوانسار بوده که تکمیل آن موجب 
کوتاه شدن مسیر خوانســار به بویین میاندشت و 
رشد اقتصادی منطقه می شود. شاهسوندی عنوان 
کرد: در حال حاضر با تلاش های بعمل آمده پروژه 
تونل خوانسار به شهرستان بوئین میاندشت دارای 
85 درصد پیشرفت فیزیکی است لیکن ادامه روند 
اجرا و تکمیل آن نیازمند تامین منابع مالی است.

وی افــزود: پیگیری هایــی برای تامیــن اعتبار از 

طریق استفاده از تسهیلات ماده 5۶ شده است که 
در صورت موافقت بانک عامــل، اجرا و تکمیل این 
پروژه در اولویت این اداره کل قرار می گیرد.معاون 
مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی استان 
اصفهان همچنین به اصلاح تقاطع غیر همســطح 
ورودی شــهر بوئین و میاندشت اشاره کرد و گفت: 
این تقاطع یکی از پروژه های مهم در غرب اســتان 
و یکی از نقاط حادثه خیز اســت که در سال جاری 
مطالعات آن انجام شده و فرآیند برگزاری مناقصه 
و انتخاب پیمانکار در دســتور کار این اداره کل قرار 

گرفته است. 

پروژه تونل خوانسار به بوئین میاندشت دارای 85 درصد 
پیشرفت فیزیکی

 رییس کل دادگســتری اســتان اصفهان گفت: در حوزه قضایی خور و بیابانک از لحاظ نیروی اداری و قضایی هیچ کمبودی نداریم و به تبع آن مشکل اطاله 
دادرسی نیز وجود ندارد. به گزارش میزان؛ حجت الاسلام و المسلمین جعفری رییس کل دادگستری استان اصفهان به همراه دادستان عمومی و انقلاب مرکز 
استان و معاونان رییس کل با حضور در دو حوزه قضایی نایین و خور و بیابانک از بخش هایمختلف این حوزه های قضایی بازدید کرد.وی افزود: در حوزه قضایی 
خور و بیابانک از لحاظ نیروی اداری و قضایی هیچ کمبودی نداریم و به تبع آن مشکل اطاله دادرســی نیز وجود ندارد، اما همچنان تقویت این حوزه قضایی 
از لحاظ نیروی انسانی و فضای اداری در برنامه های دادگستری استان اصفهان است.رییس کل دادگستری استان اصفهان با اشاره به مشکل کمبود نیرو و 
فضای اداری حوزه قضایی نائین، تصریح کرد: با برنامه ریزی های انجام شــده مقداری از مشکلات دادگستری نائین به ویژه در بحث کمبود قاضی نسبت به 
سفر پیشین برطرف شده، اما در آینده اقداماتی در راستای رفع کامل مشکل کمبود نیرو و ارتقای فضای فیزیکی این دادگستری انجام خواهد شد.وی با اشاره 
به آمار قابل قبول صلح و سازش در این دو ناحیه، گفت: آمار صلح و ســازش در خور و بیابانک و نایین قابل قبول است، اما با توجه به فرهنگ، اخلاق مداری 
و مهرورزی مردم این دو ناحیه، با تقویت شــورا های حل اختلاف، و بهره گیری از ظرفیت های مذهبی و اجتماعی این دو ناحیه و همچنین ارجاع هدفمند تر 

پرونده ها به شورای حل اختلاف، می توان افزایش بیشتری در این آمار ها ایجاد کرد.

خبر روزرییس کل دادگستری استان: دادگستری خور و بیابانک بدون مشکل اطاله دادرسی هستند

شهردار خوانسار مطرح کرد:
فرسودگی ماشین آلات و کمبود قیر مهم ترین چالش 

شهرداری خوانسار
شهردار خوانسار مهم ترین چالش  پیش روی شهرداری را تعمیر ماشین آلات عمرانی و کمبود قیر 
دانست و گفت: سال گذشته ۷۳ کوچه خاکی سطح شهر آسفالت شد.مهدی احمدی در گفت وگو 
با خبرنگار ایمنا با بیان اینکه پروژه جدول گذاری معابر سطح شهر در دست اجراست، اظهار کرد: سه 
سال بود که عملیات احداث ایستگاه آتش نشانی نیمه تمام مانده بود و سال گذشته با پرداخت دیون 
پیمانکار عملیات سفت کاری با اعتباری حدود ۲.5 میلیارد تومان اجرا شد.وی با بیان اینکه بیشترین 
رقم بودجه ســال جاری در بخش عمرانی هزینه می شود، افزود: یکی از مطالبات بحق شهروندان 
بهبود عبور و مرور و ســاماندهی وضعیت نامناسب آسفالت معابر اســت که به دلیل اجرای پروژه 
فاضلاب شهری، فیبر نوری و سایر حفاری ها آسفالت معابر شهر تخریب شده است.شهردار خوانسار 
خاطرنشان کرد: مهم ترین چالش های پیش روی شــهرداری پرداخت هزینه تعمیر ماشین آلات 
عمرانی شــهرداری است، زیرا ماشــین آلات عمرانی شــهرداری فرسوده اســت و در ازای تعمیر 
ماشین آلات هزینه های زیادی پرداخت می شود.احمدی یکی دیگر از مشکلات شهرداری را کمبود 
تخصیص میزان قیر دانست و تصریح کرد: خوانسار به دلیل شرایط توپوگرافی شهر خطی و طولی 

است و تنها 1۴ کیلومتر محور اصلی دارد؛ بنابراین انتظار می رود قیر بیشتری تخصیص داده شود.

رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان نایین عنوان کرد:
ثبت ملی خانه تاریخی خدابخشیان نایین

رییــس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی شهرســتان نایین از ثبــت خانه تاریخی 
خدابخشیان در فهرســت آثار ملی کشــور خبر داد.به گزارش میراث آریا به نقل از روابط عمومی اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اســتان اصفهان، محمود مدنیان با اعلام این خبر گفت: با 
پیگیری های انجام شده و در اجرای بند ج ماده واحده قانون تشکیل وزارتخانه میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی و بند ششــم ماده سوم قانون اساســنامه وزارتخانه مبنی بر ثبت آثار ارزشمند منقول و 
غیرمنقول فرهنگی – تاریخی کشــور در فهرســت آثار ملی ایران، خانه تاریخی خدابخشیان )عمارت 
خان نشین( در شهر نائین به ثبت ملی رســید.رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
شهرســتان نایین ادامه داد: این بنای تاریخی مربوط به اواخر دوره قاجار و اوایل دوره پهلوی بوده که با 
5۹۰ مترمربع مساحت به عنوان یکی از خانه های تاریخی بافت تاریخی شهر نایین طی سال های گذشته 
براثر عوامل طبیعی و متروکه بودن دچار تخریب هایی در بخش های مختلف شده بود.وی افزود: این 
خانه تاریخی در سال 1۳۹۷ با سرمایه گذاری بخش خصوصی مرمت و تبدیل به اقامتگاه بوم گردی شد و 
همچنین مجاورت این بنا با آثار تاریخی شاخص شهرستان ازجمله حسینیه تاریخی نوآباد، بازار تاریخی، 

مسجد خواجه خصر و نارین قلعه از ویژگی های بارز و امتیازات این بناست.

بزرگداشت آیت ا... اعتمادی)ره( و فرزندش در کاشان برگزار شد
بیست و هفتمین مراسم سالگرد ارتحال آیت ا... اعتمادی)ره( و فرزندش در مسجد اعظم کرسی 
کاشان برگزار شد.به گزارش خبرنگار خبرگزاری حوزه در کاشان، شامگاه شنبه۲1 مرداد 1۴۰۲ بیست و 
هفتمین مراسم سالگرد ارتحال آیت ا...اعتمادی)ره( و فرزندش با حضور نماینده ولی فقیه در کاشان، 
مسئولان و اقشار مختلف مردم در مسجد اعظم کرسی کاشان برگزار شد.حجت الاسلام والمسلمین 
علی روحانی در این مراسم با بیان اینکه اهل علم بر دیگران فضیلت دارند، گفت: اهل علم در آسمانی 
نورانی هستند و در ظلمت جایگاهی ندارند.امام جمعه موقت آران و بیدگل با بیان اینکه مرحوم آیت ا... 
اعتمادی انسانی متواضع و خدمتگزار مردم بود، گفت: ایشان علاوه بر احداث مدرسه علیمه دارالعلم، 

چندین حسینیه و مدرسه و کمک به نیازمندان، ارتباط نزدیکی با اقشار مختلف مردم داشت.

اخبار

بخشدار مرکزی تیران و کرون:
تشکل های مردمی، 

سرمایه های اجتماعی را 
تقویت می کنند

 بخشدار مرکزی تیران و کرون گفت: تشکل های 
مردمی و سازمان های مردم نهاد با هم افزایی و 
مشارکت بخشی عمومی در حوزه های مختلف، 
ســرمایه های اجتماعــی را تقویــت می کنند.

ذبیــح ا... ابراهیمی در گفت وگو با ایســنا اظهار 
کــرد: تشــکل های مردم نهاد با جــذب افراد و 
ایجاد همبستگی اجتماعی امکان فعالیت های 
عام المنفعــه و محرومیت زدایــی را فراهــم 
می کنند.وی افزود: مراکز اوقات فراغت نقش 
بسزایی در آموزش و مهارت افزایی داشته اند و 
نگرش مدیران و مربیان این مراکز برای توسعه 
خدمات در بخش های مختلف شهرســتان بر 
محرومیت زدایــی و توزیع گســترده خدمات 
نقش داشــته است.بخشــدار مرکزی تیران و 
کرون، ادامــه داد: اقدامات مراکــز مردم نهاد 
توانسته مشــارکت اجتماعی را افزایش دهد و 
سرمایه اجتماعی را تقویت کند.وی امیدآفرینی، 
اســتعداد شناسی، کمک به توســعه خدمات، 
محرومیت زدایــی و کاهــش ناهنجاری های 
اجتماعی را از دستاوردهای مراکز مردمی در این 
شهرستان بیان کرد و گفت: این نهادهای مدنی 
نقش موثر و کارآمدی در تقویت برای حضور در 
انتخابات پیش رو خواهند داشــت.ابراهیمی 
حضور حداکثری و مشارکت بالا در انتخابات را 
فرصتی برای تجلی جایگاه مردمی کشور و اقتدار 
ملی بیان کرد و ادامه داد: این اتفاق از جنبه محلی 
نیز به دلیل انتخاب فردی با رای بالا و اثرگذاری 
آن در مجلس شــورای اســلامی حائز اهمیت 
است.وی تلاش برای حضور حداکثری و انتخاب 
اصلح را مورد تاکید قرار داد و یادآور شد: همکاری 
و حضور مردم تیران و کرون در دوره های مختلف 
و مناســبت های ملی و مذهبی همــواره مورد 
توجه بوده است و امسال نیز این جریان ادامه 
خواهد داشت.بخشدار مرکزی تیران و کرون به 
فرصت های گردشگری شهرستان اشاره کرد و 
گفت: پروژه های خوبی از سوی بخش خصوصی 
برای ســرمایه گذاری در این صنعت آغاز شده و 

آینده خوبی را پیش بینی می کنیم.

با مسئولان

آگهی مزایده عمومی )یک مرحله ای(

اتحادیه شرکتهای تعاونی روستایی شهرستان لنجان )زرین شهر( در نظر دارد یکی از سوله های خود به مساحت ۶۴۰ متر مربع با کلیه امتیازات واقع در خیابان 

نهضت، پلاک 1۶۳، جنب ساختمان اداری اداره تعاون روستایی شهرستان لنجان از طریق مزایده به مدت یکسال به افراد واجد شرایط اجاره دهد.

 متقاضیان واجد شرایط می توانند پس از بازدید از سوله و امکانات و شــرایط موجود آن، جهت دریافت مدارک و اسناد مورد نیاز و شرایط شرکت در مزایده به 

دفتر اتحادیه شرکتهای تعاونی روستایی شهرســتان لنجان مراجعه و مدارک تکمیل شده که حاوی درخواست کتبی با مبلغ پیشــنهادی می باشد را تا تاریخ 

1۴۰۲/۰۶/۰۲ به دفتر اتحادیه تحویل نمایند.

آدرس: زرین شهر، خیابان نهضت، اتحادیه شرکتهای تعاونی روستایی شهرستان لنجان، تلفن: 031-52232815

استان

رییس اداره جهاد کشاورزی کاشان  
خبر داد:

 8 مورد تخریب دیوارکشی 
 غیرمجاز اراضی زراعی و

 باغی کاشان
رییس اداره جهاد کشاورزی کاشان از هشت مورد 
تخریب دیوارکشــی غیرمجاز اراضی غیرمجاز در 

دشت های حسن آباد خبر داد.
وحید انصاری در گفت وگو با خبرنگار تســنیم در 
کاشان، اظهار داشت: در راستای اجرای تبصره دو 
ماده 1۰ قانون حفظ کاربری اراضی زراعی و باغی 
هشت مورد دیوارکشی غیرمجاز در بخش مرکزی 

دشت حسن آباد تخریب شد.
وی افــزود: در این عملیات که بــا پیگیری یگان 
حفاظت امور اراضی، گشــت امــور اراضی جهاد 
کشاورزی شهرستان کاشان انجام شد، از سطح 
هفت هزار مترمربع از اراضی کشاورزی شهرستان 

کاشان رفع تخلف شد.
رییس اداره جهاد کشــاورزی شهرستان کاشان 
ابراز داشــت: حفظ کاربری اراضی کشــاورزی از 
برنامه های مســتمر یگان حفــظ کاربری اراضی 
جهاد کشــاورزی شهرســتان بوده که با حمایت 
دستگاه قضایی و پشــتیبانی نیروی انتظامی در 

دست اجراست.
وی با اشــاره به همــکاری دادســتان عمومی و 
انقــلاب شهرســتان کاشــان، رییــس پلیس 
پیشــگیری و فرمانده و کادر کلانتری 1۳ علوی 
گفت: از کمک های شــایان ارگان هــای مرتبط 
در فرآیند اجــرای احکام حفظ کاربری تشــکر و 

قدردانی می کنیم.
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 رییس اتاق بازرگانی اصفهان مطرح کرد:

نقش اصفهان در توسعه اقتصادی کشور
 رییس اتاق بازرگانی اصفهان گفت: میزان صادرات اصفهان شایســته تعدد واحدهای اقتصادی 
متنوع در استان نیست و باید احیای بازارهای از دست رفته بین المللی در صنوف مختلف مدنظر 

قرار گیرد.
امیر کشــانی در گفت و گو با خبرنگار بازار، با اشــاره به موارد تاثیرگذار بر رشد و توسعه اقتصادی 
استان اصفهان اظهار کرد: در یک نگاه کلی باید به این نکته اشاره کنیم که در وهله نخست پیگیری 
و رفع مشکلات شهرک های صنعتی ضرورت دارد و در این ارتباط رفع مشکلات مربوط به مالیات 

بر ارزش افزوده در سطح استانی و ملی مورد تاکید ماست.
وی با بیان اینکه با همراهی همه فعالان اقتصادی اســت که می توانیم به شکوه صنعت استان و 
چانه زنی برای دریافت تسهیلات امیدوار باشیم، افزود: بسیاری از فعالان اقتصادی ممکن است 
تمایلی به عضویت در اتاق بازرگانی نداشته باشند، بر این اساس ما باید خدمات خود را به گونه ای 
ارتقا دهیم که فعالان اقتصادی برای گرفتن کارت بازرگانی و عضویت ترغیب شــوند تا پیشرفت 

صنعتی در قبال یک تلاش و هم افزایی گروهی را شاهد باشیم.
رشد اقتصاد استان در گرو فعال شدن واحدهای اقتصادی در زمینه صادرات

رییس اتاق بازرگانی اصفهان به نقش استان پهناور اصفهان، در توسعه اقتصادی کشور با توجه به 
وجود واحدهای مختلف صنعتی و اقتصادی اشاره کرد و ابراز کرد: زمینه های صادراتی متنوعی که 
در اصفهان وجود دارد شاید در کمتر استانی موجود باشد، در این راستا اگر از حدود ۲۰هزار واحد 
اقتصادی فعال اســتان، یک هزار واحدنیز به واحد صادرکننده تبدیل شوند، این امر نقش مهمی 

در رشد اقتصاد استان خواهد داشت.
وی با تاکید بر اینکــه باید باید احیای بازارهای از دســت رفته بین المللــی در صنوف مختلف را 
مدنظر قرار دهیم، گفت: بدین ترتیب با رشد درآمدهای ارزی استان و صرفه جویی ارزی، توسعه 

اقتصادی مدنظر تا حد زیادی حاصل شود.
تشکیل شورای بزرگان صنعتی استان اصفهان

کشانی با اشاره به اینکه استفاده از نظرات نخبگان و بزرگان صنعت اصفهان می تواند در پیشبرد 
توسعه اقتصادی اصفهان نقش بسزایی داشته باشد، اظهار کرد: در همین راستا تشکیل شورای 

بزرگان استان اصفهان در اعتلای صنعت و اقتصاد استان نقش موثری ایفا  خواهد کرد.
وی تاکید کرد: در کنار همه این مسائل نباید فراموش کنیم که حوزه آب یکی از مسائل تاثیرگذار بر 
پیشرفت استان در همه زمینه هاست، از این رو اتاق بازرگانی اصفهان از دوره های گذشته تاکنون 
برای رفع مهم ترین معضل استان اصفهان یعنی مشکلات مرتبط با حوزه آبی فعالیت داشته است 

و این روند را ادامه خواهد داد.

به بهانه تازه ترین شایعات، گمانه زنی ها، مصاحبه ها و واکنش ها پیرامون احتمال افزایش قیمت بنزین؛

صبح جمعه های »روحانی«!

زمزمه های »گران می شود« ، »گران نمی  پریا پارسادوست
شود« دوباره شدت گرفته است. آتش این 
تنور را جدیدترین گفته های یک نماینده مجلس داغ تر و برافروخته تر 
کرد. مصطفی رضا حسینی قطب آبادی، عضو کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس بر خلاف وعده اکثر مســئولان و تکذیبیه های متعدد دولت از 
احتمال گرانی بنزین خبر داد و به »شفقنا«، گفت: »آزمون و خطاها مانند 
گذشته برای آماده سازی جامعه درباره افزایش قیمت سوخت است  تا 
بتوانند سیاست ها را اعمال کنند. بنابراین تصور می شود احتمال افزایش 

قیمت بنزین وجود دارد.«
این نماینده مجلس همچنین گفت: »هر روز آزمون و خطا می شــود و 
گویی مردم موش آزمایشگاهی شده اند. یک روز در خودرو و روز دیگر 
در سوخت و کالاهای اساسی، تصمیمات متفاوتی گرفته می شود. در 

صورت انتقاد هم می گویند ضد انقلاب شده اید.«
چندساعت پس از ادعای این نماینده مجلس اما وزیر نفت در حاشیه 
نشست شــورای پدافند غیرعامل که روز گذشــته برگزارشد، با تکذیب 
مجدد گمانه زنی ها در خصوص افزایش قیمت بنزین گفت: »هیچگونه 
افزایش قیمتی در سال جاری در دســتور کار دولت و مجلس نیست. 
مردم به شایعات افزایش قیمت بنزین توجه نکنند و هیچ جایگاه بنزینی 
متوقف نشده اســت. تعداد کارت های جایگاه داران را مقداری محدود 

کردیم. هر خودرو ۲۱۰ لیتر سهمیه بنزین دارد.«چندروز قبل، خاندوزی 
وزیر اقتصاد هم گفته بود »دولــت هیچ برنامه ای برای افزایش قیمت 

بنزین ندارد.«
خاندوزی در گفت وگو با خبرگزاری خبرآنلاین، در پاسخ به این سوال که 
پیش از این مقامات دولت با همین صراحت می گفتند افزایش قیمت 
نان و بنزین در دستور کار قرار ندارد، اما نان در روزهای اخیر گران شده و 
ممکن است این سناریو برای بنزین هم اجرایی شود، گفت: »موضوع 
نان داستان ویژه ای دارد که وزیر کشور در روزهای آتی درباره  آن صحبت 
خواهد کرد. درباره نان ماجرا این است که در استان های مختلف کشور 
بنا به شرایط در حال تصمیم گیری درباره قیمت نان هستند و به زودی 
جزییات ماجرا از سوی وزیر کشور اعلام می شود ؛اما درباره قیمت بنزین 

قاطعانه بگویم هیچ طرحی در دستور کار دولت نیست.«
البته وزیر اقتصاد روز ۱7 مرداد درحالی وعده داد وزیر کشور در روزهای 
آینده درباره علت افزایش قیمت نان توضیح می دهد که وزیر کشور شش 
روز قبل ترش)۱۱ مرداد( درباره شایعات افزایش نان گفته بود: »در دولت 

چیزی با عنوان افزایش قیمت نان نداشتیم.«
به هرحال داستان بنزین همچنان ادامه دارد و این پرونده گویا همیشه 
باز اســت. اظهارات ضد و نقیض درباره افزایش یا عدم افزایش قیمت 
آن هم همچنان ادامه دارد تا قیمت بنزین باز هم به یکی از مباحث روز 

تبدیل شود. شــاید یکی از مهم ترین اخبار منتشر شــده درباره قیمت 
بنزین هم مربــوط به ســخنان »نژادعلی«، مدیرعامل شــرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی بوده که در گفت و گــو با بخش خبری ۲۱ در 
خصوص جزئیات طرح ســقف ســوخت گیری و اینکه آیا قرار است 
تغییری در قیمت بنزین صورت بگیرد، گفت: »براســاس بند هـ تبصره 
۱۴ قانون بودجه ۱۴۰۲، به منظور بهبود نظــام توزیع بنزین و نفت گاز در 
کشور و کاهش قاچاق سوخت، وزارت نفت از طریق شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی ایران، مکلف شده است تدبیری اتخاذ کند که تا پایان 
شهریورماه بتوانیم حداقل ۹۰ درصد خودرو های بنزین سوز و ۹۵ درصد 
خودرو های نفت گازســوزمان را مجاب کنیم که از کارت های ســوخت 
مختص خودروی خودشان اســتفاده کنند. به همین منظور از ابتدای 
سال جاری فرآیند تشویق مردم به استفاده از کارت شخصی در دستور 

کار قرار گرفت...«
یکی دیگر از اتفاقاتی که باعث شد ماجرای احتمال افزایش قیمت بنزین، 
دوباره به تیتر اصلی رسانه ها و فضای مجازی و دغدغه ذهنی مردم تبدیل 
شود، خبری بود که با عنوان »رونمایی از طرح بنزینی ابراهیم رییسی« 
به نقل از خبرگزاری تسنیم منتشر شد.  بر اساس این طرح مصرف هر 
باک تا ۳۰ لیتر به مبلغ لیتری ۳ هزار تومان، از ۳۰ لیتر تا ۶۰ لیتر به مبلغ 
لیتری 7 هزار تومان و از ۶۰ لیتر به بالا به مبلغ هر لیتر ۱۸هزار تومان عرضه 
می شود.اما پس از انتشار این خبر، خبرگزاری تسنیم واکنش نشان داد 
و در اطلاعیه ای اعلام کرد: »کانال جعلی تسنیم اقتصادی خبری درباره 
قیمت جدید بنزین منتشر کرده  و هیچ خبری درباره قیمت بنزین در 

سایت و فضای مجازی این خبرگزاری منتشر نشده است«.
تسنیم نوشت: لازم به ذکر اســت که دولت در حال حاضر هیچ برنامه و 
تصمیمی برای تغییر قیمت بنزین ندارد و قیمت های اعلامی کذب است.

دیروز البته مدیر بازرگانی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی هم در 
واکنش به شایعات بنزینی که نگرانی مردم را به دنبال داشت، گفت: از 
مردم تقاضا می کنیم بدون هیچ گونــه نگرانی و در کمال آرامش و طبق 

روال معمول در طول مدت شبانه روز اقدام به سوختگیری کنند.
عرب عاملی در خصــوص خبرهایی مبنی بر احتمــال افزایش قیمت 
سوخت گفت: این موضوع هم تکذیب می شود و بخشنامه هایی که در 

این زمینه در فضای مجازی پخش شده، دروغ محض است.
به هرحال بنزین یک کالای اســتراتژیک و مهم برای جامعه است و با 
علم به این موضوع، هر بار عده ای شاید با هدف تشویش اذهان و روحیه 
جامعه، اخباری در مورد افزایش قیمت بنزین مطــرح می کنند؛ بارها 
مقامات کشور اعلام کرده اند که قیمت بنزین در سال جاری یعنی سال 
۱۴۰۱ تغییری نخواهد داشت و به نظر نمی رسد این گزاره، دور از واقعیت 
باشــد و البته ما هم آرزو می کنیم که دور از واقعیت نباشــد و بنزین به 
سرنوشت نان دچار نشــود که پس از تاکیدات فراوان و قاطعانه مبنی 
بر محال بودن افزایش قیمــت آن، ناگهان با افزایش قیمت نان مواجه 
شدیم و البته خوشبختانه ما و رییسی، رییس جمهور قبلی نیستیم که 

صبح جمعه از حال و احوالات کشور و مردم باخبر شویم!

 مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان اصفهان 
گفت: حدود ۱۸۰ هزار بیکار در اســتان وجــود دارد و 
بیش از ۱۲ هزار فرصت شــغلی از طریــق کاریابی ها 
و سامانه جســت وجوی شــغل ایجاد شده است.به 
گزارش خبرنــگار ایمنا، میثم مداحی در نشســتی با 
حضور خبرنگاران، اظهار کرد: بیش از هفت هزار تعاونی 
در استان اصفهان ثبت شده اســت. ۶۸ میلیون دلار 
میزان صادرات مجموعه تعاونی وجود داشت که نشان 

از ارزش افزوده قابل توجه تعاونی ها بوده اســت.وی 
افزود: تعاونی ها تامین کننده نیاز تولیدکننده و مصرف 
کننده بوده و با سیاســت گذاری درستی که در وزارت 
خانه اتفاق می افتد می توان انقلابی در حوزه تعاونی ها 
ایجاد کرد.مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
اصفهان گفت: افتتــاح ســاختمان اداره کل خمینی 
شهر، دهاقان و چادگان از جمله اقداماتی بود که برای 
ســهولت خدمات برای مردم اســتان اصفهان انجام 
شد. یکی از موارد اساسی که باعث طرح دادخواست 
می شود، حجم بالای تحت پوشــش سازمان تامین 
اجتماعی در استان اصفهان و همچنین عدم اطلاع از 
قوانین است. آموزش های حوزه قوانین کار می تواند 

میزان شکایت ها را کاهش دهد.مداحی با بیان اینکه 
مشکل فرهنگ کار و عدم مهارت بسیار جدی است و 
به صورت ریشــه ای باید به آن پرداخته شــود، اضافه 
کرد: حدود ۱۸۰ هزار بیکار در استان وجود دارد و بیش 
از ۱۲ هزار فرصت شغلی از طریق کاریابی ها و سامانه 
جستجوی شغل ایجاد شده است.وی ادامه داد: ۹۰۰ 
نفر کارگر، تعهد اشــتغال را در استان بررسی می کنند 
و در سامانه رصد اشتغال ثبت می کنند که ۸۰ هزار نفر 
اشتغال در این سامانه ثبت شده است. بالغ بر ۴7 هزار 
نفر به بیمه شــدگان تامین اجتماعی استان اصفهان 
اضافه شده است و ۴7 هزار نفر بیمه شده ۴۴ ساعت 

در هفته کار کرده اند.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان: 

180 هزار بیکار در استان اصفهان وجود دارد

خبر روز

مدیر کل غله و خدمات بازرگانی استان خبر داد:
پخت روزانه دو میلیون و 500 هزار قرص نان در اصفهان

مدیر کل غله و خدمات بازرگانی اســتان اصفهان گفت: حدود ۱۱۰۰ واحد نانوایان در شهرســتان 
اصفهان فعال هســتند که روزانه در حــدود دو میلیون و پانصد هزار قرص نان پخت شــده و در 
اختیار مردم قرار می دهند.به گزارش ایمنا، محسن ضیایی اظهار کرد: حدود ۱۱۰۰ واحد نانوایان در 
شهرستان اصفهان فعال هستند که روزانه در حدود دو میلیون و پانصد هزار قرص نان پخت شده 
و در اختیار مردم قرار می گیرد.وی افزود: استان اصفهان ۲۸ شهرستان دارد که فقط در شهرستان 
اصفهان حدود ۱۱۰۰ واحد خبازی مشغول فعالیت است و تعداد نان گفته شده را با بالاترین کیفیت 
و در ســه نوبت روزانه برای ارتزاق مردم پخت می کنند.مدیر کل غله و خدمات بازرگانی اســتان 
اصفهان گفت: روزانه در حدود ۸۳۰۰ کیســه آرد ۴۰ کیلویی از طریق ناوگان حمل و نقل در اختیار 
نانوایان قرار می گیرد.ضیایی اضافه کرد: حدود ۱۰۰ وســیله حمل شــامل وانت نیسان و کامیون 
خاور از ساعت شش صبح تا پنج عصر، این مقدار آرد را در سطح شهر اصفهان و سایر روستاهای 
اطراف کار توزیع آرد مورد نظر را حمل می کننــد.وی ادامه داد: توزیع آرد از درب کارخانه تا نانوایی 
مورد نظر کاری بسیار دقیق و حساس است و با توجه به اینکه نانوایی ها در مکان های شلوغ قرار 

گرفته اند این کار طاقت فرسا بوده و از این رو از همه متصدیان توزیع و رانندگان تقدیر می شود.

کشف 8 تن انواع گیاهان دارویی خارجی قاچاق در اصفهان
رییس پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی استان اصفهان از کشف بیش از ۸ تن انواع گیاهان 
دارویی خارجی قاچاق به ارزش ۱۰ میلیارد ریال در یک منزل خبر داد. کامران ریاحی در گفت وگو با خبرنگار 
فارس در اصفهان اظهار داشت: در پی اعلام ماموران پلیس اطلاعات شهرستان اصفهان مبنی بر دپوی 
مقدار زیادی انواع گیاهان دارویی خارجی در یک منزل مسکونی موضوع در دستور کار ماموران پلیس 
امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی استان اصفهان قرار گرفت.وی افزود: ماموران پس از هماهنگی با 
مرجع قضایی با همکاری ماموران پلیس اطلاعات شهرستان اصفهان در یک عملیات ویژه به محل اعزام 
و در حضور مالک منزل از آن مکان بازدید کردند که در نهایت ۸ تن و 7۹۶ کیلو انواع گیاهان دارویی و تعداد 
۱۸۸ قالب صابون در مارک ها و مدل های مختلف که همگی فاقد اسناد و مدارک معتبر گمرکی بودند، 
کشف شد.ریاحی ارزش محموله مکشوفه را برابر ارزیابی کارشناسان مربوطه ۱۰ میلیارد ریال عنوان کرد 
و گفت: پس از تشکیل پرونده کالاهای مکشوفه توقیف و به سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی 

انتقال یافت، مالک منزل نیز دستگیر و برای انجام اقدامات قانونی تحویل مرجع قضایی شد.

وزیر نفت:
ثبت تولید روزانه نزدیک به 3.2 میلیون بشکه نفت

وزیر نفت با اعلام اینکه تولید نفت خام در پایان مردادماه به سه میلیون و ۳۰۰ هزار بشکه می رسد، 
گفت: امسال ۱۵ میلیارد دلار پروژه نیمه کاره به بهره برداری خواهد رسید.به گزارش ایمنا، جواد اوجی 
در نشست شورای پدافند غیرعامل با اشاره به نیاز داخلی و بین المللی به فرآورده های نفتی اظهار 
کرد: هرچه نفت و گاز بیشتری را در پتروپالایشگاه ها به فرآورده تبدیل کنیم، به دلیل آن که تحریم 
نیســتند، می توانیم محصولات خود را در دنیا بفروشــیم. وی از برنامه ریزی برای سرمایه گذاری 
در پروژه های صنعت نفت و گاز خبر داد و افزود: امســال ۱۵ میلیــارد دلار پروژه های نیمه کاره به 
بهره برداری می رسد که این میزان در سال گذشته ۱۲ میلیارد دلار بود. وزیر نفت از فشارافزایی پارس 
جنوبی به عنوان اولویت دارترین پروژه وزارت نفت نام برد و گفت: 7۰ درصد گاز مورد نیاز کشور از این 
میدان که با قطر مشترک است، تأمین می شــود. وی با بیان اینکه انرژی موجود در میدان پارس 
جنوبی فناناپذیر نیست، افزود: برداشــت از میادین نفت و گاز به تدریج این میدان را با افت فشار 
روبه رو می کرد و به همین دلیل پیش بینی می شــود طی چند سال آینده این میدان کاهش تولید 

داشته باشد.

دیدگاه

کافه اقتصاد

معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان اصفهان از به کارگیری مددجویان مستعد اشتغال این نهاد در صنایع کوچک استان خبر داد.احمد رضایی در گفت وگو 
با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: از سال گذشته تاکنون، ۲۹۰ مددجوی مستعد اشتغال به کارفرمایان صنایع کوچک و بنگاه های اقتصادی استان معرفی و مشغول به کار 
شدند.وی، توانمندسازی اقتصادی و ایجاد اشتغال پایدار برای خانوارهای تحت حمایت و پنج دهک پایین درآمدی جامعه را از اهداف اصلی معرفی مددجویان به 
صنایع کوچک دانست و افزود: کارفرمایان صنایع کوچک و بنگاه های اقتصادی با به کارگیری مددجویان، تسهیلاتی بالغ بر ۴۳ میلیارد و ۶۴۰ میلیون تومان دریافت 
کرده اند.معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان اصفهان ضمن اعلام آمادگی این نهاد برای معرفی کارجویان تحت پوشش به کارفرمایان بنگاه های اقتصادی 
جهت تامین نیروی کار، تصریح کرد: بیشترین آمار به کارگیری مددجویان در صنایع کوچک استان، در شهرستان دهاقان بوده که با معرفی ۵7 مددجوی مستعد 
اشتغال و با ارائه تسهیلاتی بالغ بر شش میلیارد و ۱7۰ میلیون تومان به کارفرمایان صورت گرفته است.وی با اشاره به برنامه های این نهاد برای اشتغال پایدار و رسیدن 
مددجویان به مرحله خودکفایی، گفت: ارائه آموزش منجر به اشتغال برای ۳۵۰ مددجوی متقاضی در سال جاری و معرفی ۱۱7۰ مددجوی مستعد اشتغال به مراکز 
کاریابی از جمله برنامه هایی است که در رأس فعالیت های این حوزه قرار دارد.وزیر نفت در ادامه با اشاره به سفرهای تابستانی گفت: مردم می توانند مصرف بنزین 

را بهینه انجام دهند؛ به طور مثال، اگر موتور خودرو و باد لاستیک های آن را تنظیم کنند، به کاهش مصرف سوخت کمک می کند.

اشتغال 290 مددجوی اصفهانی در صنایع کوچک

 پرورش حلزون
 در خانه

حلزون نوعی نرم تن اســت 
که خواص زیــادی دارد، تا 
آنجــا که بســیاری در زمینه 
پرورش گونه های خاص آن 
برای درمان عوارض پوستی 
ورود کرده اند و حتی از این راه 
منبع درآمد و اشتغال آفرینی 

خوبی نیز رقم خورده است.

عکس خبر

استاندار اصفهان:
دولت سیزدهم ساخت 

نیروگاه را در دستور کار قرار داد
 یکصد و بیســت و نهمین جلســه شــورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان 
به ریاست استاندار اصفهان و با حضور معاون 
هماهنگی امور اقتصادی استانداری، دادستان 
اصفهان و ســایر اعضا با بررسی مشکلات و 
خسارات ایجاد شده برای واحد های تولیدی 
اســتان به دلیل افزایش زمــان قطعی برق، 
بررسی مشکلات واحد های صنعتی و معدنی 
در تامین نفت، گاز و مسائل مرتبط با سامانه 
ســدف برگزار شد.اســتاندار اصفهان در این 
جلسه در خصوص خسارات ایجاد شده برای 
واحد های تولیــدی به دلیــل افزایش زمان 
قطعی بــرق، گفت: عواملی طی ســال های 
گذشته دست به دســت هم داد تا در شرایط 
ناپایداری در حوزه تامین انرژی قرار بگیریم.
وی ادامه داد: فرهنگ مصرف، بی توجهی به 
استانداردهای ساخت و ســاز، توسعه هایی 
که متناسب با ظرفیت های پایه ای در بخش 
انرژی شــکل نگرفت، کــم کاری هایی که در 
برخی برهه ها به کشــور تحمیل شــد باعث 
شــد تا تامین انرژی در کشــور در شــرایط 
ناپایداری باشــد.مرتضوی گفــت: در دولت 
سیزدهم ساخت نیروگاه با نگاه ویژه به تولید 
انرژی پاک و خورشــیدی مجددا در دستور 
کار قرار گرفت؛ اما تا زمان بهره برداری کامل از 
طرح های پیش بینی شده بایستی با مدیریت 
صحیح مشــکلات را بــه حداقل رســانده و 
ساماندهی کنیم.وی خاطرنشان کرد: از طرفی 
شدت گرما در چند تابستان اخیر به نحوی بود 
که قطعی برق نارضایتی های جدی را در بخش 
خانگی به وجود می آورد و حتی در کشورهایی 
که به ظاهر مصرف انرژی را مدیریت می کنند 
آمار و عددهای سنگینی بابت مشکلات ناشی 
از گرما گزارش شــده است.استاندار اصفهان 
ادامه داد: اکنون این مشــکلات برای صنایع 
افزون شده و نارضایتی هایی را به دنبال دارد 
البته می پذیریم که بایستی مدیریت بهتری 
در حوزه توزیع انرژی در بخش های مختلف 

کشور صورت می گرفت.



یکی از ظرفیت های مهم گردشگری بروجرد تکیه باغ های این شهر اســت که در همه فصول سال می تواند 
عاملی برای توسعه گردشــگری باشد.گردشگری در چند دهه گذشــته به یک قطب اقتصادی تبدیل شده 
که به تقویت و رونق اقتصاد و اشتغال بسیاری از کشــور ها کمک می کند، مردم به سفر و تعطیلات به عنوان 
یک نیاز ضروری و نه یک امر تجملاتی و غیر ضروری نــگاه می کنند، با در نظر گرفتن یک نیاز ضروری برای 
انسان از یک طرف و رونق گردشــگری به عنوان یک صنعت و فعالیت اقتصادی از طرف دیگر باید انگیزه ها 
و جاذبه های گردشگری را تقویت کرد، گردشــگری تکیه باغ ها یکی از همین جذابیت ها است که مورد توجه 
مسوولان گردشگری و گردشگران واقع شده است.وجود تکیه باغ ها در شهرستان بروجرد می تواند به عنوان 
ظرفیتی قابل توجه در جذب گردشــگر و سرمایه گذار برای رونق اقتصادی باشــد، تکیه باغ های بروجرد که 
درگذشته بیش از ۷۰ مورد بود به دلایل مهمی از جمله تغییر و سبک زندگی و معماری دستخوش تغییراتی 

شده اما همچنان می تواند عاملی برای توسعه گردشگری باشند.

معماری طبیعی باغ های بروجرد
بنا بر گفته، رییس میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی بروجرد تکیه باغ های این شهرســتان با 
ساخت طبیعی و معماری خاص ظرفیتی قابل توجه برای توسعه گردشگری است، هشت تکیه باغ تاریخی 
در بروجرد وجود دارد که بیشتر این خانه باغ های تاریخی در قسمت های شــمالی و غربی شهر قرار دارند.

کامران حسینی با بیان اینکه در گذشــته بیش از ۵۰ عمارت درون باغی در بروجرد وجود داشته است، بیان 
کرد: با گسترش شــهرها در مواردی یا باغ یا بنا از بین رفته و اکنون هشت عمارت باقی مانده، در بروجرد به 
عمارت های درون باغی، »تکیه باغ« گفته می شود که علت این نام گذاری تک بنا بودن آنهاست.وی یادآور 
شد: یکی از تفاوت های خانه باغ های بروجرد در مقایسه با موارد مشــابه در سایر جاهای کشور، خودشکل 
گیرنده بودن و به عبارتی طبیعی شکل گرفتن این عمارت های باغی است.رییس میراث فرهنگی، گردشگری 

و صنایع دســتی بروجرد ادامه داد: با توجه به ظرفیت خوبی که تکیه باغ های بروجرد در توسعه گردشگری 
بروجرد دارند، موضوع ثبت ملی و جهانی این ظرفیت مورد توجه مسوولان میراث فرهنگی قرار گرفته است.

حسینی بیان کرد: تکیه باغ  که ساخت آنها به دوره قبل از قاجاریه و بعد از آن بر می گردند، یکی از ظرفیت های 
قابل توجه در حوزه گردشگری بروجرد هستند که در گذشته توسط افراد متمکن بروجرد با ذوق و سلیقه خود 
با اهداف چند منظوره بنا شده اند.رییس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی بروجرد گفت: 
 از جمله این تکیه باغ ها که اغلب به نام مالکان اســت، تکیه باغ موثقی، تکیه هوشــنگ افشار، افشارپور، 

دیده ور و بیرجندی است.

عمارت های باغی بروجرد ظرفیتی مطلوب در توسعه گردشگری
از ویژگی های شهر تاریخی بروجرد »باغ شهر« بودن آن است که ظرفیت مطلوبی را برای جذب گردشگران 
فراهم آورده است، گردشــگرانی که می توانند در حال و هوای کوچه باغ ها و خانه های تاریخی شهر، زیبایی 
طبیعت در فصول مختلف را مشــاهده کنند، به عمارت های درون باغی در بروجرد »تکیه « گفته می شــود 
که شاید این نام گذاری به دلیل تک بنا بودن آن ها در مقابل واحدهای مسکونی به هم تنیده یا همان بافت 
شهر است.در این خصوص یک کارشناس گردشگری می گوید: وجود کوشک ها و عمارت های تاریخی در دل 
باغات از ظرفیت های گردشگری بروجرد است که با بها دادن به آن می توان از این سرمایه برای جذب گردشگر 
و رونق صنعت گردشگری بهره برد، شرایط توسعه گردشــگری در کوچه باغ های بروجرد مهیا است، چرا که 
محل قرار گرفتن باغ ها درحالی  که در دل شهر قرار گرفته اما خارج از هیاهوهای شهری است و زیرساخت ها و 
امکانات موردنیاز یک شهر به آن نزدیک است.فاطمه پارسا افزود: بخشی از آثار تاریخی ثبت شده در بروجرد 
مربوط به تکیه باغ ها این شهر است که از نظر ســاختار و معماری که دارند، نمونه متفاوتی از باغ های ایرانی 
به شــمار می روند، به صورتی کاملا طبیعی و خود شــکل گیرنده با نگاه به علایق و خواسته های مالکان باغ 

احداث شده و چند کاربری و مزیت توام برای استفاده کنندگان داشته اند.وی گفت: ازجمله باغ های باقی مانده 
از گذشــته کوچه باغ های بروجرد که در دل خود تکیه تاریخی دارد، باغ تاریخی »ابوطالب بیرجندی« است 
که امروزه به مجموعه تاریخی و فرهنگی ترنجســتان مشهور شده اســت.به اعتقاد کارشناسان گردشگری 
کوچه باغ ها و تکیه باغ های بروجرد در فصول مختلف ســال ظرفیت مطلوبی در حوزه گردشگری این شهر 
محسوب می شوند، از طراحی تکیه باغ های تاریخی و کوچه باغ ها این شهر کاملا مشهود است که باغ ها تنها 
اقتصاد محور نبوده و توجه به زیباسازی بصری در فصول مختلف نیز مورد توجه بوده است به طوری که در این 

باغ ها درختان غیر بارور فراوانی از جمله چنار، کاج سرو، بید مجنون و صنوبر نیز دیده می شود.

عمارت های باغی بروجرد؛ ظرفیتی برای رونق گردشگری
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در گفت و گو با مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان مطرح شد:

مالکیت معنوی خانه های تاریخی، ضرورتی برای حفظ میراث گذشتگان
خانه های تاریخی قسمتی از معماری و تمدن این مرزوبوم هستند، خانه هایی که تعلق آن ها 
منحصر به یک فرد، نهاد دولتی و حتی یک نسل نیست. بلکه متعلق به  کل بشریت است که 
به عنوان میراثی از پیشینیان، باید به دست آیندگان برســد.به گزارش خبرنگار ایمنا، خانه های تاریخی همچون 
تابلوهای نقاشی هستند که روح زندگی گذشتگان را به نمایش می گذارند. خانه هایی که قدمت آن ها به قرن ها 
پیش بازمی گردد و نقش مهمی در احیای هویت جمعی، رونق گردشگری و اقتصاد شهر دارند.با این حال حفظ 
و احیای چنین اماکن ارزشمندی به توجه بیشــتری از جانب مردم و مسئولان شهری نیازمند است. بناهایی که 
در صورت فقدان رسیدگی به خرابه های خالی از ســکنه تبدیل خواهند شد و بخشی از میراث تاریخ شفاهی این 
سرزمین را با خود دفن خواهند کرد.در این راستا، محمدعلی ایزدخواستی، مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی 

شهر اصفهان  گفت و گویی مشروح داشته تا چالش های موجود در این عرصه به طور شفاف بیان شود.
متولی خانه های تاریخی چه کسی است؟ این مالکیت به مردم بازمی گردد یا دولت؟

مهم ترین مسئله ای که در مورد مالکیت خانه های تاریخی مطرح است، تعلق این خانه هاست. آیا  فقط کسی که مالک 
سند ثبتی خانه است، متولی پاسخگویی امور خانه محسوب می شــود؟ بسیاری از این خانه های تاریخی به افراد 
زیادی ارث رسیده و به طور مثال ۱۰۰ نفر مالک یک خانه محسوب می شوند. افرادی که شاید هرگز یکدیگر را ندیده اند، 
اما در بخشی از ارث این خانه سهیم می شوند. سوالی که مطرح می شود این است که آیا چنین مالکانی می توانند در 
این حوزه تصمیم گیری کنند؟ طبیعی است که در این شرایط هیچ تصمیمی گرفته نمی شود. بسیاری از خانه تاریخی 
امروزه خالی از سکنه شده و چون کاربری برای آن ها تعریف نشده است به مخروبه تبدیل شده اند. زمانی که یک بنا، 
خالی از سکنه شود، به مرور از بین می رود و نابود می شود. پس صرف مالکیت مادی همه چیز را حل نمی کند. در اینجا 

باید بحث مالکیت معنوی بررسی شود و به مبنایی برای مطالبه گری در مورد خانه تاریخی بدل شود.
دلیل این رسیدگی نکردن از جانب مردم و مسئولان چیست؟

وقتی به مالکان مراجعه می کنیم که چرا از این خانه ها به عنوان بنایی ارزشــمند و نفیس محافظت نمی شود، با 
اعتراض های مختلفی مواجه می شویم. مشکل آن ها این است که چرا میراث فرهنگی به ما اجازه تخریب و استفاده 
از زمین را نمی دهد؟ از طرفی اگر بنایی ارزشمند است، پس چرا میراث فرهنگی خانه را از ما نمی خرد؟ با این حال 
می دانیم که میراث فرهنگی هیچ وقت چنین توان مالی برای تملک و احیای همه این خانه ها را نخواهد داشت. 
آیا با وجود این بن بست باید متوقف شویم؟ به طور قطع همه قصه نباید به یک نهاد دولتی یا کسی که مالک مادی 
خانه است، محدود شود.خانه های تاریخی به عنوان قسمتی از تمدن این مرزوبوم واجد ارزش هستند. یعنی این 
اثر در قسمتی از تاریخ قرار گرفته که صاحب ارزش شده است. حالا مگر تاریخ متعلق به صاحب خانه است؟ مالک 
تاریخ، کل بشریت هستند. حتی بیشتر از این که به ما اختصاص داشته باشد، به نسل آینده اختصاص دارد و باید 
پاسخگوی نسل های آینده باشیم. پس اگر کسی مالک مادی خانه است، نباید تمام حیات خانه را معطوف به 
خواست خود کند. اینجا است که مسئله مالکیت معنوی خانه مطرح می شود و باید به رسمیت شناخته شود. این 
مالکیت به همه انسان ها تعلق دارد. به هر فردی که در این شهر زندگی می کند و نسلی که در آینده می آیند. حتی 
بسیاری از خانه ها را می توان به عنوان قسمتی از میراث بشری حساب آورد. همان طور که سازمان یونسکو یک سری 
از آثار معماری را ثبت جهانی می کند و با این کار، آن ها را قسمتی از میراث بشری به حساب می آورد. اینجاست که 

باید نوع مواجه ما با مالکیت تغییر کند و از آن بن بستی که بیان شد، خارج شویم.
 راه حل این مسئله چیست؟

نتیجه بحث این است که مالک یک بنای تاریخی در اصل امانت دار تاریخ اســت که باید این میراث را از گذشته 
تحویل بگیرد و به آینده تحویل دهد. همچنین هیچ گونه خدشه ای به این بنا وارد نشود و اگر خدشه ای هم در طول 

تاریخ وارد شده است، رفع کند. آیا مالکی که سند در اختیار او است، صلاحیت امانت داری دارد؟ اینجاست که باید 
قانون ورود پیدا کند. اگر آن فرد توانایی حفاظت و مرمت داشته باشد، به طور یقین صاحب صلاحیت و امانت دار 
فرهنگی اســت و از نظر معنوی هم از این فرد باید در جامعه تجلیل و به عنوان یک انسان ارزشی محسوب شود، 

اما اگر نتوانست بنا را حفاظت کند، قانون باید ورود پیدا کند و خانه را در اختیار فرد توانمند در این حوزه قرار دهد.
یعنی فروش خانه های تاریخی را پیشنهاد می کنید؟

اینجا بحث ارزش مادی بنا مطرح می شود؛ صاحب بنا می گوید من تمایل به فروش دارم اما کسی نیست که آن را 
از من بخرد. به طور قطع این خانه باید به گونه ای ارزش گذاری اقتصادی شود که امکان حضور خریدار فراهم شود. 
زمانی که مالکان، خانه هایی را که در معرض تخریب کامل هســتند، همچون یک زمین آماده ساخت که ارزش 
تراکم ملکی دارد و از نظر اقتصادی می تواند بسیار درآمدزا باشد، قیمت گذاری می کنند، طبیعی است که این خانه 
به فروش نمی رسد. پس در عین حال که ارزش معنوی ملک بسیار بالا است، ارزش مادی آن را تراز معامله باید 
مشخص کند. معامله نباید به نقطه ای برسد که هیچ خریداری نباشــد، بلکه باید قیمت به قدری پایین بیاید که 
مزایده روی خانه برگزار شود و خریدار پیدا شود. وقتی آن خریدار صاحب صلاحیت به میدان آمد، یک مهلت قانونی 
دریافت می کند که خانه را به طور دقیق بر اساس اصول و ضوابط قانون که متولی آن سازمان میراث فرهنگی است، 
مرمت کند.در این شرایط مالکیت خانه از کسی که توان و صلاحیت حفاظت از آن را ندارد، به فرد صاحب صلاحیت 
منتقل می شود. اینجا است که نقش قانون و مجریان آن معلوم می شود. ما در این حوزه کمبود قانون نداریم، بلکه 
ضمانت اجرایی قانون است که باید ساری و جاری شود. به این صورت خانه های تاریخی وارد عرصه حیات شده و 
از این وضعیت خمودی خارج می شوند. فراموش نکنیم رونق خانه های تاریخی در آینده ای نه چندان دور با توجه به 
رشد فرهنگ و آگاهی انسان ها نسبت به پیشینه تاریخی شان در پیش است. پس باید از کاتالیزورهایی استفاده 
کنیم که این درک و بلوغ فرهنگی را زودتر مهیا  کند و جلوی تخریب بســیاری از این آثار گرفته شود. انسان های 
فرهنگی بسیاری را می شناسم که تمایل به حفاظت از این خانه ها را دارند اما توان قیمت بی حساب مالکان را ندارند، 

در صورتی که مبنای قیمت مبتنی بر حفاظت ملک مطرح شود، می توانند خانه را تهیه، مرمت و حفاظت کنند.
در حوزه بهره برداری از بنا راه حل چیست؟

 این حوزه هم حائز اهمیت است که آیا مالک بنای تاریخی، بهره بردار بی قیدوشرط بناست؟ به یقین این طور نیست. 
چون بنا واجد ارزش است و همان طور که گفتم به تمدن این سرزمین، انسان ها و حق معنوی آن ها ارتباط دارد، در 
نتیجه باید بهترین بهره برداری را از آن داشته باشیم. مالکانی که بنا را مورد مرمت قرار می دهند، باید بتوانند بهترین 
بهره برداری را داشته باشند و چه بســا مسئله انتفاع عمومی هم در نظر گرفته شــود. یعنی مردم بتوانند از آن بنا 
بازدید کنند و در قالب کاربری های گردشگری، قالب موزه و کارکردهای فرهنگی هم قرار گیرد. همین طور خانه های 
تاریخی که مورد استفاده سکونتگاهی هم قرار می گیرد؛ یعنی مالک بهره برداری خوبی است که در عین حفاظت، 
به عنوان یک سکونتگاه هم از بنا استفاده می کند، باید این حق را قائل شویم که در زمان هایی حتی سالی یک بار 
هم که شده، امکان بازید برای نخبگان و عموم جامعه از این خانه فراهم شود، در واقع حق معنوی خانه تاریخی 
برای عموم مردم است. به یقین مالکی هم که بهره بردار خوبی از بناست و هم به خوبی بنا را حفاظت می کند، باید در 
جامعه تجلیل شود و از نظر معنوی مورد حمایت قرار گیرد، چراکه اگر این فرهنگ شکل گیرد، مالک بنای تاریخی 

به انسان فرهیخته جامعه تبدیل می شود.
سایر ابعاد این موضوع به چه صورت برطرف خواهد شد؟

برای اینکه این خانه های تاریخــی در چرخه حیات قرار گیرد، از ظرفیت های خیریه هــا و نهادهای اجتماعی هم 
می توان استفاده کرد. خانه های تاریخی داریم که سال هاست به عنوان حسینیه و تکیه از آن ها استفاده می شود. 

حتی خانه هایی در همین اصفهان داریم که قرن هاســت به عنوان حسینیه مورد استفاده قرار می گیرد، مثل خانه 
بنکدار و خانه زرگرباشی که مردم بسیار استقبال می کنند. در دهه اول ماه محرم برای ورود به مراسم باید یک ساعت 
در صف منتظر ماند و این نشانه رونق این خانه هاست که با معنویت دوچندان شده است. این فرهنگ باید در بین 
خیرین به وجود آید که خانه های تاریخی که عرصه و عیان فراوانی دارند، می تواند مرمت شده و به یک نهاد فرهنگی 
و مذهبی ارزشمند تبدیل شوند. اینجا باز نقش نخبگان در جهت دهی خیرین می تواند بسیار پررنگ باشد. چنین 
فعالیت هایی است که باعث حفاظت خانه تاریخی می شود و باید در این راستا از حداکثر ظرفیت مان استفاده کنیم 
که به بهترین مالکیت بناهای تاریخی دست  یابیم.نکته بعدی در مورد دستگاه های متولی این حوزه، وزارت میراث 
فرهنگی در صدر قرار دارد که باید برنامه های درستی برای بهره برداری بهینه از خانه ها داشته باشد. طبیعی است که 
هیچ کس انتظار ندارد میراث فرهنگی توان مالی تملک و احیای این خانه ها را داشته باشد. از طرفی میراث فرهنگی 
آن قدر با مسائل مهمی در حوزه بناهای عمومی مواجه است که در حوزه بناهای خصوصی صرفا باید سیاست گذار 
و جاری کننده سیاست و قوانین حفاظت از این بناها باشــد.نکته بعدی مربوط به سرمایه گذاران این حوزه است، 
باید شبکه ای از سرمایه داران و سرمایه گذاران تشکیل شــود و به سمت حوزه خانه های تاریخی سوق داده شوند. 
تسهیلگری کاری است که هم جریان های مردم نهاد باید به آن ورود کنند و هم نهادهای دولتی. حوزه های مردم نهادی 
که علاقه مند به میراث فرهنگی هستند،فقط نقد می کنند. در حالی که بسیار ارزشمند است که این حوزه ها وارد عمل 
شوند، سرمایه گذاران را به سمت این خانه ها سوق دهند و از ظرفیت های قانونی دولتی هم برای تحقق این اتفاق 
استفاده کنند.در این حوزه مسائلی وجود دارد که تنها به جاری سازی قانون یا سیاست گذاری درست نیاز دارد، نه 
اینکه الزاما به بودجه نیاز داشته باشد. به عنوان در ارتباط با خانه هایی که به تعدد وراث رسیده است، بخش قانونی باید 
تعیین و تکلیف کند. این ها را یکپارچه کند و این خانه ها را در اختیار سرمایه گذار قرار دهد و سهم وراث را قسمت کند.

با خانه هایی که تحت مالکیت دولت است، چطور برخورد می شود؟
در ارتباط با چنین خانه هایی، اول اینکه تعداد این ها کم نیســت و بعد هم وضعیت مطلوبی ندارند. اگر در حوزه 
مالکیت خصوصی با حساســیت صحبت می کنیم، در مورد مالکیت دولتی به یقین تعیین تکلیف خانه ها باید 
راحت تر باشد. پیشنهاد من این است که سامانه ای در سطح کشور به متولی گری دستگاهی مثل میراث فرهنگی 
به وجود آید که در این سامانه تمام املاک و خانه های دولتی به طور شفاف و عمومی ارائه و وضعیت مرمت آن ها 
بیان شود. به این صورت است که اگر یک خانه تاریخی در تملک دولت است و وضعیت مطلوبی هم ندارد، تعیین 
تکلیف و به بخش خصوصی واگذار شود. این در حالی است که بسیاری از این خانه ها مشکل واگذاری در چرخه 
بخش خصوصی دارند. پس قانون گذار باید برای این دسته از خانه تعیین تکلیف کند و اگر هم وجود دارد، ساری و 
جاری شود. این خانه ها باید بسیار شفاف به جامعه معرفی شود، چراکه به فرهنگ و مردم جامعه اختصاص دارد 
و مالکیت معنوی آن برای همه انسان های فعلی و نسل آینده است. پس در درجه اول باید قانون از سمت دولت 

بر خود بخش دولتی اعمال شود و این خانه ها را احیا کند.

مفاد آراء
5/95 آگهي ماده 3 قانون و مــاده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليــف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شــماره 1364 مورخ 1402/4/14 هيات اول موضوع قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضــی، مالکيت خانم منصوره 
ابودردا  به شناسنامه شماره 629 کدملی 1285790650 صادره اصفهان فرزند حسين 
در ششدانگ يکباب خانه به مســاحت 224/21 متر مربع پلاک شماره 1 فرعی از 261  
اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رسمی 

مشاعی اوليه مفروز ثبتی گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رســيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/08
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/23

م الف: 1537986  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

5/96 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر آرا صادره هيات هاي موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمان 
هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
 به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شــود . 
 در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 

خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- راي شماره 8329  مورخ 1402/05/16 هيات دوم مالکيت آقای پدرام تمدن 
به شناسنامه شــماره 889 کدملي 1288087535 فرزند حســن در ششدانگ يکباب 
ساختمان به مســاحت 173/93 متر مربع پلاک شماره 426 فرعی از 19 اصلي واقع در 
اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان سند 108138 مورخ 1400/06/02 

دفترخانه 112 اصفهان تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/23                 

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/07
م الف: 1546689  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 

مفاد آراء
5/97 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر آرا صادره هيات هاي موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمان 

هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
 به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شــود . 
 در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 

خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
 رديف 1-  برابر راي شــماره 9946  مــورخ 1396/04/26 هيــات اول مالکيت آقای

 سيد اصغر هاشمی به شناسنامه شماره 45416 کدملي 1280342171 صادره اصفهان 
فرزند سيد حسين در سه دانگ مشاع از ششــدانگ يک باب خانه به مساحت 268 متر 
مربع پلاک شــماره 227 فرعی از 9 اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک 
غرب اصفهان مورد ثبت صفحــات 305 و 327 دفاتر 38 و 530 املاک را تائيد و محرز 

گرديده است.
رديف 2- برابر راي شــماره 9947  مورخ 1396/04/26 هيات اول مالکيت خانم الهام 
هاشمی ده چی به شناسنامه شماره 3090 کدملي 1292183748 صادره اصفهان فرزند 
غلامرضا در سه دانگ مشاع از ششدانگ يک باب خانه به مساحت 268 متر مربع پلاک 
شماره 227 فرعی از 9 اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 

مورد ثبت صفحات 305 و 327 دفاتر 38 و 530 املاک را تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/23                 

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/07
م الف: 1546622  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 

مفاد آراء
5/98 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
 برابــر راي شــماره 140260302031000335-1402/5/8 هيــات موضــوع

 قانــون تعيين تكليــف وضعيــت ثبتي اراضي و ســاختمانهاي فاقد ســند رســمي 
 مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك ناييــن تصرفات مالكانــه بلامعارض متقاضي
  آقاي عباس توســلي فرزند باقر بشــماره شناســنامه 11 صادره ازنايين درششدانگ

 مفروزی يك باب خانه به مساحت 160 مترمربع پلاك قســمتی از 588 فرعي از 26 
 اصلي  واقع در روستای کجان بخش 17 اصفهان الحاقی به ثبت نايين خريداري عادی و 
ز مالــك رســمي آقــاي حســين توســلی کجانــی محــرز  لواســطه ا  مــع ا

گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي 
تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/05/23
تاريخ انتشار نوبت دوم :1402/06/07 

م الف: 1544790  
عليرضا راحتی رييس ثبت اسناد واملاك نايين  



دوشنبه  23  مرداد  1402 /  27  محرم  1445  /  14   آگوست    2023 / شماره 3879 
رییس ستاد انتخابات استان خبرداد:

افزایش 85 درصدی پیش ثبت نام مجلس در اصفهان 
نسبت به دوره گذشته

رییس ستاد انتخابات استان اصفهان گفت: پیش ثبت نام انتخابات مجلس در استان نسبت به ثبت نام 
دوره گذشته، افزایش بیش از ۸۵ درصدی داشته و حضور اقشار مختلف در این مرحله بسیار جدی است.

به گزارش خبرنگار مهر، محمدرضا جان نثاری در حاشــیه چهاردهمین جلسه ستاد انتخابات در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت: طبق روال یکشنبه های هر هفته جلسه استانی ستاد انتخابات برگزار و آمادگی 
اســتان برای برگزاری دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اســامی و ششمین دوره انتخابات 
مجلس خبرگان رهبری مورد بررسی قرار گرفت.وی ادامه داد: در این جلسه فرمانداران شهرستان های 
لنجان و مبارکه نیز حضور داشتند و گزارش کاملی از آمادگی این دو شهرستان برای برگزاری انتخابات ارائه 
شد.رییس ستاد انتخابات استان اصفهان بیان کرد: آمادگی این دو شهرستان برای برگزاری انتخابات 
بسیار خوب اســت و همه عواملی که باید برای برگزاری انتخابات آماده باشــد در حال پیگیری است.

جان نثاری با اشــاره به آخرین روز پیش ثبت نام متقاضیان شــرکت در انتخابات مجلس، عنوان کرد: 
پیش ثبت نام متقاضیان از ۱۶ مردادماه آغاز شد و  به پایان رسید.رییس ستاد انتخابات استان اصفهان 
متذکر شد: پیش ثبت نام انتخابات مجلس در استان نسبت به ثبت نام دوره گذشته، افزایش بیش از 
۸۵ درصدی داشته و حضور اقشار مختلف در این مرحله بسیار جدی است.جان نثاری خاطرنشان کرد: 
در شهرستان خمینی شهر بیشترین درصد پیش ثبت نام خانم ها در کشور را داریم و آمار حضور جوانان نیز 

بسیار قابل توجه و نشان دهنده نشاط اجتماعی و سیاسی در جامعه است.

رییس کل دادگستری اصفهان:
 قضات و شعبه های ویژه برای رسیدگی به جرائم انتخاباتی

 در اصفهان تعیین شد
 رییس کل دادگستری اصفهان از تعیین قضات و شعبه های ویژه برای رسیدگی به پرونده های مرتبط با 
جرائم انتخاباتی در استان خبر داد.به گزارش ایرنا، حجت الاسام  والمسلمین اسدا... جعفری در نشست 
شورای مدیران قضایی استان اصفهان که در محل دادگستری کل اصفهان برگزار شد، افزود: این شعبه ها 
تا بعد از انتخابات، فعال خواهد بود.وی در ادامه به انجام وظایف قانونی دستگاه قضایی، قبل، حین و 
بعد از انتخابات اشاره کرد و گفت: مانند دوره های پیشین در این دوره از انتخابات مجلس شورای اسامی 
که در اسفند امسال برگزار خواهد شد، دستورالعملی از سوی ریاست قوه قضاییه اباغ شده است که بر 
اساس آن و مطابق با وظایف قانونی، ستاد پیشگیری از جرائم انتخاباتی با حضور اعضای در دادگستری 
کل و تمام حوزه های قضایی استان، تشکیل شد.رییس کل دادگستری اصفهان استان اصفهان افزود: 
با توجه به اینکه انتخابات، نماد و مظهر مردم ســالاری و جمهوریت نظام مقدس اسامی  است و بر 
اساس راهبردهایی که رهبر معظم انقاب مبنی بر امنیت، سامت، رقابت و مشارکت حداکثری در 
انتخابات ارائه فرموده اند، برنامه ریزی ها از قبــل از زمان پیش ثبت نام نامزدهای انتخابات مجلس 
شورای اسامی به شکل دقیق و هدفمند انجام گرفته و در جلسه ای توجیهی روسا و دادستان های 
حوزه های قضایی نیز با شیوه انجام وظایف قانونی در این باره آشنا شدند.وی از تعیین قضات و شعب 
ویژه برای رسیدگی به پرونده های مرتبط با جرائم انتخاباتی خبر داد و گفت: قضات و شعبه های ویژه در 
دادگستری استان برای رسیدگی به جرائم انتخابات معین شده است و این شعب تا بعد از انتخابات، 
فعال خواهد بود.حجت الاسام والمسلمین جعفری ابراز امیدواری کرد: با انسجام و هماهنگی بین 
نهادهای نظارتی و اجرایی، انتخابات پیش  رو، با سامت و پرشور برگزار خواهد شد.وی همچنین به 
برگزاری منظم نشست های شورای مدیران قضایی استان هر ماه به شکل منظم در دادگستری کل 
استان اصفهان اشاره کرد و گفت: در این نشســت ها عملکرد دادگستری ها و شوراهای حل اختاف 
استان ارزیابی و برای ارتقای سطح خدمت رسانی به مردم و رفع مشکات، برنامه ریزی و مصوبات 

اباغ و اجرای آن پیگیری می شود.

فرمانده انتظامی استان اصفهان:

اصفهان به لحاظ  شاخص های امنیتی در وضعیت مطلوبی قرار دارد

فرمانده انتظامی اســتان اصفهان گفت: اســتان اصفهان با توجه به 
انسجام و همبســتگی موجود بین نیروهای مســلح، هماهنگی بین 
دســتگاه ها و مشــارکت مردم در برقراری امنیت پایــدار، به لحاظ 

شاخص های امنیتی در وضعیت بسیار مطلوبی قرار دارد.
ســردار حمید علینقیان پور در گفت و گو با ایرنا افزود: این استان، از 
نظر ویژگی های منحصر به فردی همچون ویژگی اقتصادی، صنعتی، 
هنری، فرهنگی، گردشگری، سیاسی و دیگر موارد یکی از استان های 
مهم کشور است و به این لحاظ دشمنان همواره برای ناامن کردن این 

استان درصدد توطئه ها و دسیسه های مختلفی هستند.
وی اظهار داشت: بر این اســاس در زمان حاضر تمرکز ما برای حفظ و 
ارتقای امنیت در استان اصفهان روی اجرای طرح امنیت محله محور 
است که در این طرح با مشــارکت مردم هر محله، امنیت آن محله را 
برقرار می کنیم به گونه ای که مردم محات ارتباط خود با مســوولان 
کانتری و پاســگاه را به بالاترین حد خود رســانده اند و از این طریق 
کوچکترین حرکت مشــکوک و اقــدام مجرمانــه بافاصله به اطاع 
پلیس رسیده و اقدامات قانونی ســریع و ضربتی در دستور کار قرار 

می گیرد.
رییس پلیس اســتان اصفهان، همچنین شناسنامه دار کردن اراذل و 

اوباش شاخص، سارقان و قاچاقچیان ســابقه دار و رصد هوشمندانه 
اقدامــات و تحرکات آنــان را از دیگر اقدامات ابتــکاری پلیس برای 

افزایش امنیت در استان برشمرد.
وی یادآور شد: طرح جامع پیشگیری از جرائم و آسیب های اجتماعی 
از طریق انتشــار فیلم، نمایش، کلیپ، یادداشت کوتاه و پادکست در 
رسانه های گروهی، شبکه های اجتماعی، کانون های فرهنگی، صدا و 
سیما، مدارس، مساجد، دانشگاه ها، کارخانه ها و دیگر بخش ها نیز در 
راستای افزایش امنیت استان در دستور کار است زیرا معتقدیم هرچه 
میزان آگاهی و دانش مردم از جرایم و آسیب های اجتماعی افزایش 

یابد به همان میزان امنیت جامعه نیز ارتقا پیدا می کند.
سردار علینقیان پور افزود: در این راســتا در معماری پلیس آینده باید 
توجه ویژه ای به کانتری ها و پاسگاه ها صورت گیرد و این یگان ها از 
نظر نیروهای متخصص، با دانش و با آمادگی جسمانی بالا و همچنین 
تجهیزات نوین تقویت شوند زیرا هرچه کانتری های قوی و مقتدری 
داشته باشــیم، محات امن تری خواهیم داشــت و هرچه محات 

امن تر باشند جامعه نیز از امنیت بسیار بالایی برخوردار خواهد بود.
وی با بیان اینکه استان اصفهان یک استان فرهنگی، هنرپرور، عالم 
پرور و سرزمین انسان های فرهیخته و حماسه ساز در طول تاریخ بوده 

که آوازه آنها نه تنها در ایران بلکه در کل جهان طنین انداز است،گفت: 
رویکرد ما در زمینه آسیب هایی همچون بد پوششی رویکرد فرهنگی 
است و تجربه هم نشان داده که این رویکرد موفق بوده است و افراد بد 
پوشش متوجه ناشایست بودن عمل خود شده و تغییر رویه داده اند.

فرمانــده انتظامی اســتان اصفهان افــزود: البته حســاب مروجان 
بدپوششی، فروشندگان لباس های نامتعارف و کسانی که بطور عمدی 
و با طرح و نقشــه اقدام به بی حجابی و ترویج آن در فضای مجازی 
می کنند با آنان که ناآگاهانه پوشش نامناسبی برگزیدند جداست و ما 

برابر وظیفه قانونی با این گونه افراد برخورد خواهیم کرد.
وی درباره اقدامات فراجا برای زنده نگه داشتن فرهنگ ایثار و شهادت 
در بین مجاهدات فراجا گفت: از جمله اقداماتی کــه در این باره باید 
انجام داد، برپایی یادواره های شــهدا در یگان های انتظامی، حضور 
کارکنان انتظامی بر سر مزار شــهدا و دیدار کارکنان با خانواده معظم 
شــهدا و همچنین نشــر زندگینامه، وصیتنامه ها و بیان خصوصیات 
زندگی و ویژگی های اخاقی شــهدا در بین کارکنان پلیس اســت تا 

بدانند در چه جایگاهی قرار دارند و راه چه کسانی را دنبال می کنند.
رییس پلیس اســتان اصفهان دربــاره وظایف نیــروی انتظامی در 
مقابله با جنگ شناختی دشــمن گفت: امروز جهاد تبیین به فرموده 
رهبر معظم انقاب، وظیفه ای همگانی اســت و همه مردم و دستگاه 
ها بایســتی از تمام ظرفیت خود اســتفاده کنند تا دشمن را در جنگ 

شناختی که بر علیه ملت ایران به راه انداخته شکست دهند.
وی ادامه داد: فرماندهی انتظامی جمهوری اسامی ایران هم یکی از 
دستگاه ها و نهادهایی است که نقش ویژه ای را در این خصوص ایفا 
می کند و با توجه به اینکه دشمن در جنگ شناختی به دنبال این است 
تا با تحریف فعالیت ها و گفته های مسئولان انتظامی چهره ای خشن 
از نیروهای حافظ امنیت نشــان دهد و افکار عمومــی را منحرف کند 
بنابراین نشان دادن واقعیت ماجرا و روکردن دست های پشت پرده 
رسانه های دشــمن می تواند در تبیین هرچه بهتر افکار عمومی موثر 
باشد.سردار علینقیان پور افزود: عاوه بر این فرماندهان، مسئولان و 
هرکدام از کارکنان انتظامی در درون خانواده، بین دوستان و آشنایان، 
در مســاجد، مدارس و محیط هــای علمی می توانند بــه عنوان یک 
جهادگر عرصه تبیین مسائل روز عمل کنند و به عنوان فردی که مسئول 
حفظ امنیت کشور بوده و در دید مردم از جایگاه بالایی برخوردارند از 
موضع نظام و انقاب دفاع کنند و اقدامات مثبتی که در طول ۴۴ سال 
انقاب صورت گرفته و همچنین توطئه ها و دشمنی هایی که در طول 

این سالها روا داشته شده را تبیین و تشریح کنند.

اخبار جامعه

رییس اداره حفاظت محیط زیســت شهرســتان 
اصفهــان گفت: طبــق آخریــن آمــار دریافتی از 
شــهرداری های مناطــق ۱۵گانه اصفهــان، حدود 
۳۴۰ واحد کارگاه جمــع آوری و بازیافت ضایعات 
پاستیکی غیر مجاز در این شــهر شناسایی شده 
اســت.مهدی پورقاســم در گفت و گو بــا خبرنگار 
ایرنا با اشــاره به ۲۳۰ فقره نامه نگاری با شهرداری 
اصفهان درباره این واحدها، افزود: طی یک ســال 
اخیر ۴۲ مورد از ایــن واحدها به دلیــل غیر مجاز 
بودن و ایجاد آلودگی محیط زیستی با اعمال قانون 
توسط شــهرداری و با همکاری ســازمان مدیریت 
پســماند اصفهان بسته شــد.وی ادامه داد: مقرر 

اســت با برنامه ریزی ســازمان مدیریت و برنامه 
ریزی و با همکاری اداره حفاظت محیط زیســت و 
سازمان مدیریت پسماند اصفهان، سایر کارگاه های 
ضایعات غیــر مجاز نیز بــه تدریج تعطیل شــود.
پورقاسم اظهار داشت: تعداد نامعلومی از واحدهای 
بازیافت ضایعات نیز به علت پراکندگی و غیر قابل 
شناســایی بودن در خارج از محدوده قانونی شهر 
اصفهان و در حومه شــهر به ویژه در بخش مرکزی 
این شهرستان مستقر هستند که به صورت موردی 
توسط بخشداری شناسایی می شوند و با همکاری 
اداره حفاظت محیط زیســت برخورد قانونی با آنها 

صورت می گیرد.
وی عمده مشکات مربوط به این کارگاه ها را استقرار 
در مکان های نامناســب و کاربری های غیر مرتبط 
و بدون اخذ مجــوز از ارگان های مربوطه، مســائل 
بهداشتی و فعالیت توام با آلایندگی هوا عنوان کرد.

پورقاسم با بیان اینکه بیشتر کارگاه های ضایعات در 
حاشیه شهر اصفهان به ویژه در شرق آن مستقرند، 
گفت: در بسیاری از این واحدها برای جدا کردن فلز 
از ضایعات پاستیکی، آنها را آتش می زنند که همین 
امر ســبب ایجاد دود غلیظ و آلودگی هوا می شود.

رییس اداره حفاظت محیط زیســت شهرســتان 
اصفهان افزود: بر اساس ضوابط و معیارهای استقرار 
واحدهای صنعتی، احداث و بهره برداری واحدهای 
 بازیافــت ضایعات بــا رعایــت ضوابــط مربوطه 
در خــارج از شــهر و شــعاع ۵۰ کیلومتری شــهر 
 اصفهان و همچنین عــدم فعالیت توام با آلایندگی 
محیــط زیســت پیــش بینی شــده اســت.وی 
خاطرنشــان کرد: جلوگیری از اســتقرار و فعالیت 
واحدهــای غیر مجــاز داخــل محــدوده قانونی 
شــهر با شــهرداری های مربوطه و خارج از شهر با 

بخشداری های مربوطه است.

رییس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان اصفهان خبر داد:

شناسایی 340 کارگاه غیرمجاز بازیافت ضایعات پلاستیکی در اصفهان 

افتتاحیه ای متفاوت 
برای نمایشگاهی 

متفاوت
نمایشــگاه »طوفان البــکاء« که 
روایتگر واقعه عاشورا در قالب هنر 
تصویرگری و چیدمان اســت در 
مجموعه گالری های سعدی حوزه 

هنری اصفهان دایر شده است.

فرمانده کل انتظامی کشور: 
تاکنون 220 هزار نسخه گذرنامه زیارتی چاپ شده است

فرمانده کل انتظامی کشــور با بیان اینکه چاپ گذرنامه زیارتی از مرز ۲۲۰ هزار گذرنامه عبور کرده 
است، گفت: نزدیک به ۱۶۰ هزار گذرنامه به صورت کامل اینترنتی انجام شده است.

به گزارش ایمنا و به نقل از پایگاه خبری پلیس، ســردار احمدرضا رادان در جریان بازدید از پایانه 
مرزی مهران با بیان اینکه تمام تاش ها مبنی بر این اســت که ســفر زائران در اربعین حسینی، 
دارای سه ویژگی ایمن، آسان و ارزان باشــد، اظهار کرد: تمام مسئولان و دست اندرکاران اربعین 
حسینی، دست به دست همه داده اند که بتوانند در ســفر اربعین این سه ویژگی را برای زائران و 
مردم کشــور فراهم کنند.وی افزود: برابر توافقی که با طرف عراقی شده است و از همین جا نیز از 
همه همکاری های طرف عراقی و مسئولان کشور عراق تشکر می کنیم، قرار بر این شده افرادی که 
از مدت اعتبار گذرنامه آنان ۲ سال گذشته است، بتوانند با مراجعه به مراکز گذرنامه، بدون نیاز به 
دریافت گذرنامه جدید، گذرنامه خود را تمدید کنند.فرمانده کل انتظامی کشور تصریح کرد: افرادی 
که در سال ۱۴۰۰ اعتبار گذرنامه های آنان تمام شده است، می توانند به مراکز گذرنامه مراجعه کنند 
و این کمک بسیار خوبی است که برای زائران اربعین فراهم شده، از این رو اطاع رسانی دقیقی در 
این زمینه انجام می شود که زائران به چه مراکزی مراجعه و نسبت به تمدید اعتبار گذرنامه خود 
اقدام کنند.وی ادامه داد: در موضوع گذرنامه زیارتی نیز با طرف عراقی به توافقی رسیده ایم و این 
گذرنامه ها در حال چاپ اســت و چاپ این گذرنامه ها، از مرز ۲۲۰ هزار گذرنامه عبور کرده است 
که نزدیک به ۱۶۰ هزار گذرنامه به صورت کامل اینترنتی انجام شــده، یعنی مردم بدون مراجعه 
به مراکز، با استفاده از بســتر اینترنت، اطاعات خود را وارد کرده و گذرنامه های خود را دریافت 

کرده اند و تعدادی نیز در حال ارسال است.

مدیرکل انتقال خون استان اصفهان اعلام کرد:
استفاده حدود ۶ هزار بیمار خاص از خون و فرآورده های 

خونی
مدیرکل انتقال خون اســتان اصفهان گفت: حدود ۶ هزار بیمار خاص عاوه بر هشت هزار و ۶۰۰ 

تخت فعال بیمارستانی از خون های اهدایی استفاده می کنند.
کیان دهراب پور در حاشیه حضور گروه متخصصان پزشکی خادمان حضرت مهدی )ع( از تهران 
در روستای آذران کاشــان در گفت وگوی اختصاصی با خبرنگار فارس در کاشان گفت: هزار و ۵۰۰ 
بیمار تالاســمی ماژور که ۸۵۰ نفر آن ها ماهانه خون دریافت می کنند، هزار و ۱۰۰ بیمار هموفیلی، 
۲ هزار و ۳۰۰ بیمار دیالیزی و هشت هزار و ۶۰۰ تخت فعال بیمارســتانی خون دریافت می کنند.

وی افزود: از مردم مومن و نوع دوســت انتظار می رود همان طور که با اهدای خون خود از طریق 
پویش نذر خون ذخیره خونی گلبول قرمز را در ایام محرم بین ۱۱ تا ۱۲ رســاندند تا پایان ماه صفر 
نیز این ذخیره خونی را با مراجعه به مراکز انتقال خون و اهدای خون شــان برای بیماران نیازمند 
حفظ و تثبیت کنند.مدیرکل انتقال خون استان اصفهان تصریح کرد: روزانه خون های اهدایی ۶۲ 
بیمارستان شامل ۵۴ بیمارستان زیر نظر دانشگاه علوم پزشکی اصفهان و هشت بیمارستان زیر 
نظر دانشگاه علوم پزشکی کاشــان خون و فرآورده های خونی را برای نیاز بیماران به ویژه بیماران 

خاص و صعب العاج دریافت می کنند.
دهراب پور با اشــاره به ۶ هزار و ۴۵۳ واحد خون گیری از هفت هــزار و ۹۱۴ مراجعه کننده برای 
اهدای خون در دهه اول محرم امسال اظهار داشت: این تعداد افزایش ۱۳.۷۷ درصدی نسبت به 
مدت مشابه در دهه اول محرم سال ۱۴۰۱ داشــت. وی با اشاره به ۷۴ هزار و ۴۸۴ مراجعه کننده 
از ابتدای سال تا ۱۷ مرداد جاری برای اهدای خون به یکی از ۱۱ مرکز استان یادآور شد: ۵۸ هزار 
و ۷۵۱ نفر موفق به اهدای خون شدند که این رقم نیز نســبت به مدت مشابه آن در سال گذشته 

هفت و نیم درصد رشد داشت.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

مسئول کمیته فرهنگی ستاد اربعین 
استان

اربعین یک فرصت طلایی 
برای تربیت است

مسئول کمیته فرهنگی ســتاد اربعین استان 
اصفهان گفت: در نگاه مــا اربعین یک فرصت 
طایی برای تربیت است، سال گذشته که حدود 
سه میلیون نفر به زیارت اربعین حسینی رفتند، 
باید استفاده کامل را از این زیارت برده باشند.

به گزارش خبرنگار ایمنا، حجت الاسام مهدی 
گرجی در نشســت خبری با اصحاب رسانه با 
بیان اینکه اربعین یک حرکت الهی است، اظهار 
کرد: امام حسین )ع( جان خودش را اهدا کرد 
تا بندگان را از گمراهــی نجات دهد.وی افزود: 
ستاد اربعین یک کمیته فرهنگی دارد که ضمن 
اینکه برای این سفر و مواکب اربعین حسینی 
برنامه ریزی فرهنگی انجام می دهد، دو کمیته 
زیرمجموعه بانوان و رســانه نیز دارد؛ از طرفی 
یک پیوســت فرهنگی برای اربعیــن داریم و 
دستورالعمل فاخری در این زمینه تنظیم شده 
که مسئولیت آن با دفتر نمایندگی ولایت فقیه 
در حج و زیارت اســت و نکات زیادی را در آن 
در نظر گرفته اند.مسئول کمیته فرهنگی ستاد 
اربعین استان اصفهان گفت: تمام سفر اربعین 
یک حرکت فرهنگی اســت، اما در قالب های 
برنامه های متنوع مانند برگزاری نماز جماعت 
در مواکب، تزئین مواکب، تدارک مهدکودک ها، 
نماهنگ، عزاداری و سرود، سخنرانی و … به 
دنبال فعال کردن بخش های فرهنگی هستیم.

وی تصریح کرد: دانشــگاه ها متصدی تشویق 
دانشــجویان برای تنظیم مقالات درخصوص 
اربعین و ســفر به کربا شــدند، اداره فرهنگ 
و ارشاد اســامی و دفتر تبلیغات اسامی نیز 
مســئولیت آماده کردن مجموعه های دینی و 
هیئت ها را برعهده گرفتند.گرجی خاطرنشان 
کرد: شهرداری، سپاه پاسداران، دانشگاه های 
آزاد و دولتی و … نیز زیر نظر این کمیته فعالیت 
مربوطــه را انجام می دهند. ســال گذشــته 
جشنواره ای داشتیم که ستاد بازسازی عتبات 
عالیات مدیریت آن را برعهده داشت، امسال نیز 
با حوزه هنری، اداره فرهنگ و ارشاد اسامی و 

دستگاه های مختلف گفت وگو کردیم.

رییس اداره فرماندهی عملیات و ارتباطات سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان از حریق خودرو در پارکینگ عمومی شمس آبادی خبر داد.
سرآتشیار محسن بگدلی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: ساعت ۱۹:۴۷  رؤیت دود از موتور خودروی سواری پژو ۲۰۶ در پارکینگ عمومی خیابان شمس آبادی 
به ستاد فرماندهی آتش نشانی اصفهان گزارش شد.وی با بیان اینکه با توجه به حساسیت این گزارش، بافاصله آتش نشانان از ایستگاه های شماره یک، ۱۴ و ۲۷ 
به محل حادثه اعزام شدند، افزود: آتش نشانان پس از رسیدن به محل که در طبقه منفی یک پارکینگ عمومی واقع شده بود، ضمن رعایت کامل اصول ایمنی نسبت 
به رفع خطر این خودرو که دچار نقص فنی شده بود، اقدام کردند.رییس اداره فرماندهی عملیات و ارتباطات سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان 
خاطرنشان کرد: شهروندان شماره تلفن های امدادی را به یاد داشته باشند تا در صورت رخ دادن شرایط اضطراری، بافاصله موارد را اطاع دهند؛ همچنین با داشتن 

یک دستگاه خاموش کننده آتش نشانی در خودرو می توانند به راحتی حریق را در لحظات اولیه کنترل و از فاجعه جلوگیری کنند.

حریق خودرو در پارکینگ عمومی شمس آبادی



دبیر هیئت فوتبال اصفهان خبر داد:

جایگاهتماشاگراندرشهرآورداصفهان۹۰به۱۰بهنفعذوبیها
دبیر هیئت فوتبال اصفهان آخرین شرایط برگزاری شهرآورد اصفهان را تشــریح کرد.به گزارش خبرنگار ایمنا، دربی اصفهان در هفته دوم لیگ بیست سوم روز 
چهارشنبه از ساعت ۲۱ در ورزشــگاه فولادشهر برگزار خواهد شــد.حمیدرضا دادخواه دبیر هیئت فوتبال اصفهان در گفت وگو با خبرنگار ایمنا درخصوص آخرین 
شرایط برگزاری این مســابقه اظهار کرد: باتوجه به برگزاری این مسابقه در زمین فولادشهر و میزبانی باشــگاه ذوب آهن در این بازی درصد اختصاص یافته به 
تماشاگران ۹۰ به ۱۰ به نفع این تیم خواهد بود. بلیت فروشی این دیدار در سامانه فروش بلیت که روزهای آینده اطلاع رسانی خواهد شد انجام می شود و هرگونه 
بلیت فروشی دستی در ورزشگاه نداریم.وی در پاسخ به سوال خبرنگار ایمنا درخصوص قیمت های بلیت تماشای شهرآورد اصفهان تصریح کرد: قیمت تعیین 
شده برای هواداران هردو تیم ۷۰ هزار تومان است و اینکه در ساعات منتهی به شروع بازی نرخ آن از سوی هردو باشگاه پایین تر بیایید برعهده مدیران سپاهان 
و ذوب آهن است.دبیر هیئت فوتبال اصفهان با اشاره به ساعت برگزاری مسابقه خاطرنشان کرد: ساعت ۲۱ زمان برگزاری شهرآورد اصفهان است و تا این لحظه 
دستوری برای تغییر زمان آن نداشته ایم. البته از سوی دو تیم هم درخواستی برای تغییر این زمان وجود نداشته است و به نظر می رسد اگر مشکلی وجود نداشته 

باشد سوت آغاز شهرآورد اصفهان ساعت ۲۱ خواهد بود.
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چرخش۱8۰درجهایدرسرنوشتکیلیانامباپه!
کانال پلاس فرانسه و نشریه آاس اســپانیا امروز خبر از چراغ سبز کیلیان امباپه برای تمدید با پی اس 
جی دادند!به گزارش »ورزش سه«، منابع فرانسوی و اسپانیایی خبر از چرخشی جدید در سریال کیلیان 
امباپه داده اند. طبق گزارش کانال پلاس، پاری سن ژرمن و مهاجم فرانسوی به زودی جلساتی را برگزار 
خواهند کرد تا سعی کنند رابطه ای را که از دو ماه پیش پیش خراب شده را بهبود ببخشند. آاس هم در این 
رابطه نوشت که امباپه مصمم است که این فصل را در پارک دو پرنس ادامه دهد و توجهی به شایعات و 
حواشی ندارد. او اکنون آماده است تا مذاکرات با باشگاه را برای یک قرارداد جدید شروع کند. این آرزوی 
بزرگ ناصر الخلیفی است که از دو ماه پیش به شدت از امباپه به خاطر تمدید نکردن قراردادش خشمگین 
است و او را از تور آسیایی و تمرینات نیز کنار گذاشته است.از زمانی که امباپه اعلام کرد قصد ندارد بند تمدید 
قراردادش را فعال کند، یک ایجنت بین دو طرف میانجیگری کرده تا سعی کند یک رابطه کاملا شکسته را 
تغییر مسیر دهد. به نظر می رسد که تلاش های او جواب داده و امباپه حالا راضی شده تا با پی اس جی 
پای میز مذاکره برود.او همراه با مادر و برادرش بازی پی اس جی و لوریان را از روی سکوهای پارک دو 
پرنس تماشا کرد و عثمان دمبله نیز کنار او نشسته بود. امباپه شاد و خندان بود و حتی قبل از شروع بازی 

به رختکن نیز رفت تا برای هم تیمی هایش آرزوی موفقیت کند. 
 

پیشنهادشوکهکنندهرسید:»نیمار«دریکقدمیالهلال!
باشگاه الهلال پیشنهادی رسمی را برای جذب نیمار، ســتاره برزیلی پاری سن ژرمن، ارائه کرده است.

به گزارش»ورزش سه«، نیمار دیگر تصمیمی برای ادامه حضور در پاری سن ژرمن ندارد و قصد دارد در 
همین پنجره نقل و انتقالات تابستانی از این باشگاه جدا شود. بسیاری از رسانه های اسپانیایی و فرانسوی 
از علاقه او برای بازگشت به بارسلونا خبر داده بودند. این در حالی است که ژاوی علاقه ای به همکاری با 
او ندارد و معتقد است که حضور این بازیکن در تیمش ممکن است جو یکدست و متحد رختکن را بهم 
بریزد. اما حالا فابریتزیو رومانو، خبرنگار سرشناس ایتالیایی، خبری را منتشر کرده که می تواند بسیاری 
از طرفداران این ستاره برزیلی را در شوک فرو ببرد. باشگاه الهلال عربستان پیشنهادی جذاب به نیمار 
ارائه کرده است. منابع نزدیک به این باشگاه مدعی شده اند که این پیشنهاد بسیار هنگفت و قابل توجه 
است و مذاکرات برای رسیدن به توافق با او آغاز شده است. پی اس جی با فروش این مهاجم به باشگاه 
عربستانی کاملا موافق است و این پیشنهاد به قدری جذاب است که حتی نیمار را هم که به دنبال پیوستن 
به بارسا بود وسوسه کرده است. گفته می شود مذاکرات با نمایندگان این بازیکن وارد مراحل پایانی شده 
و حتی مدارک رسمی برای امضای قرارداد با او برای بازدید خودش و مدیر برنامه اش ارسال شده تا این 

روند هرچه زودتر انجام شده و او رسما به عنوان بازیکن جدید الهلال عربستان معرفی شود.
 

اعتراف»توخل«بهآبروریزیبرابر»هریکین«
سرمربی بایرن مونیخ شکست سنگین برابر لایپزیگ در سوپر جام را زنگ هشداری جدی برای تیم قبل 
از شروع فصل جدید دانست.به گزارش ایسنا و به نقل از کیکر، بایرن مونیخ در سوپر جام آلمان شکستی 
غیر منتظره را تجربه کرد.بایرن که به مصاف لایپزیگ رفته بود، با سه گل شکست خورد تا از بالا بردن دومین 
جام خود با توماس توخل بازماند.سرمربی بایرن مونیخ اینگونه به شکست سنگین تیمش برابر لایپزیگ 
واکنش نشان داد: هیچ توضیحی برای این شکست ندارم. ما گل های آسانی را دریافت کردیم. طوری 
بازی کردیم که انگار در 4 هفته اخیر اصلا خود را آماده بازی کردن و رقابت نکرده ایم. بازی اخیر  نشان داد 
که ما نمی توانیم آنچه را که در  تمرین انجام می دهیم در زمین بازی اجرا کنیم.وی ادامه داد: شکل تیم و 
نمایشی که داشتیم زنگ هشداری جدی برای همه قبل از آغاز فصل جدید  است. متاسفانه بازی خوبی 
را به نمایش نگذاشتیم و ناامید کننده بودیم.توخل در پایان در واکنش به اینکه شکست در سوپرجام در 
اولین حضور هری کین در این تیم رقم خورد گفت: برای هری کین متاسفم. شاید او اکنون فکر کند که 
این تیم اصلا در فصل آمادگی کاری انجام نداده است. باید بگویم که عملکرد کیفی ما در این بازی ربطی 

به آنچه که برای آن برنامه ریزی کرده ایم ندارد. شب بسیار تلخی بود. متاسفم.

 اولین واکنش شهریار به شایعات جدایی از سپاهان:

به هرحال ماندم!

 شــهریار مغانلو می گوید از بین چند پیشنهاد داخلی و 
یک پیشنهاد خوب خارجی تصمیم به ماندن در سپاهان 

مغانلو فصل گذشته یکی از بازیکنان تاثیرگذار سپاهان گرفتــه اســت. 
بود که در نهایت توانست عنوان آقای گلی را هم به دست بیاورد. با این حال، 
او مثل دیگر بازیکنان سپاهان در راه رسیدن به قهرمانی لیگ برتر ناکام ماند. 
فصل جدید لیگ برتر یک فرصت جدید برای تیم پرقدرت سپاهان است تا 
شاگردان ژوزه مورایس بتوانند طلسم چند سال قهرمان نشدن در لیگ برتر 
را بشکنند. با این حال، مغانلو تاکید می کند که هیچ تیمی نمی تواند از حالا 
ادعای قهرمان شدن داشته باشد. مغانلو در گفت وگو با همشهری ورزشی 

به سوالات در این باره پاسخ داده که بخش هایی از آن را اینجا می خوانید:
لیگامسالراهمباگلشــروعکردیوبهنظرمیرسدامسالهمدنبال

آقایگلیهستی؟
موفقیت و برد تیم از هر چیزی مهم تر اســت و خیلی زود است در مورد 
آقای گلی صحبت کنم. تازه هفته اول را پشــت سر گذاشتیم و ۲۹بازی 
دیگر باقی مانده است. هر بازی یک داستان متفاوت است و باید قوی تر 

از بازی گذشته جلو برویم.
فکرمیکنیبیشترازپارسالگلبزنی؟

تمام هدف من این است که به تیم کمک کنم ولی در فوتبال چیزی قابل 
پیش بینی نیست. امیدوارم بهترین عملکرد را داشته باشم و با گل زدنم 

به سپاهان کمک کنم.

امسالباحرفوحدیثهایزیادیدرسپاهانماندیوشایعاتدرمورد
توخیلیزیادبود.واقعاقصدجداییازسپاهانراداشتی؟

صحبت ها و شایعات زیاد بود و رسانه ها بیشتر از خودم از پیشنهادهایم اطلاع 
داشتند. من به دلیل عملکردم در سپاهان چند پیشــنهاد خوب داشتم ولی 
درنهایت تصمیم به ماندن گرفتم. زیاد هم دوست ندارم در مورد گذشته صحبت 
کنم، الان بازیکن سپاهانم و مطمئن هستم که فصل خوبی را رقم خواهیم زد.
فکرنمیکنیاگردوبارهبهخارجازایرانمیرفتی،برایتوبهتربود؟

من پیشنهاد خوب خارجی هم داشــتم ولی در نهایت تصمیم به ماندن 
گرفتم. حالا هم تلاش می کنم بهترین عملکرد را داشته باشم.

بهنظرتوسپاهانقویترازفصلگذشتهاست؟
ما تیم خوب و ســرحالی داریم و می خواهیم بهتر از ســال قبل باشیم. 
بازیکنان خوبی در تیم هستند که تعدادی از آنها به تازگی به سپاهان آمده اند 
و البته نیاز به زمان دارند تا خودشــان را نشــان دهند. امسال می توانیم 

قوی تر از پارسال باشیم.
چقدراحتمالمیدهیقهرمانشوید؟

هیچ مربی یا بازیکنی نمی تواند قول قهرمانی بدهد. ما باید سخت تلاش 
کنیم و در زمین مســابقه نشــان دهیم که لیاقت قهرمان شدن را داریم. 
صحبت در مورد قهرمانی زود اســت، هیچ کس از حالا نمی تواند ادعای 
قهرمان شدن داشته باشد، ما همه  چیز را باید در زمین مسابقه نشان دهیم.
امسالسپاهاندرخطحملهزیادبازیکندارد،اینموضوعتیمرادچار

مشکلنمیکند؟
مسئول فنی تیم آقای مورایس است. او تشخیص می دهد چه بازیکنانی 

جذب شوند و چه نفراتی بازی کنند.
فکرمیکردیدرفصلگذشتهقهرمانیراازدستبدهید؟

حرف زدن در مورد فصل قبل چیــزی را تغییر نمی دهد. ما باید از اتفاقات 
فصل گذشته درس بگیریم و امســال کمترین اشتباه را داشته باشیم تا 
درنهایت قهرمان شــویم. امیدوارم در پایان فصل دل هــواداران و مردم 

اصفهان را شاد کنیم.
امسالتعیینسقفبودجهبرایباشــگاهها،حرفوحدیثهایزیادی

ایجادکرد.دراینموردچهصحبتیداری؟
خیلی ها در این مورد حرف زدند و همه  چیز مشــخص است. بهتر است 

صحبتی در این زمینه نداشته باشم.
شماامسالدرلیگقهرمانانآسیاحاضرهستید.باهزینهایکهتیمهای
عربیخصوصاعربستانمیکنند،آیاباشگاههایایرانیمیتواننددراین

تورنمنتقهرمانشوند؟
در این مورد باید صادقانه و منطقی صحبت کنیم. تیم های ایرانی شانسی 
برای قهرمانی در آسیا ندارند و شما می بینید که چه فوتبالیست هایی وارد 
لیگ عربستان شده اند. ما فقط باید به غیرت ایرانی تکیه کنیم و یکی دو 
مرحله بالاتر برویم، با این وضعیت تیم های ایرانی شانسی برای قهرمانی 

ندارند چون نمی توانیم با آنها مقابله کنیم.

اظهار نظر  روز

پیامتلخباشگاهاستقلالبراییکبازیکن؛دیگرجاییبرای
تونداریم!

به نظر می رسد سعید مهری دیگر راهی برای بازگشت به لیست استقلال ندارد و برای ادامه فوتبال 
باید راهی تیم دیگری شود.جدا از اینکه با بازگشت امید حامدی فر لیست استقلال پر شده است 
و دیگر نمی تواند بازیکنی را به ترکیب اضافــه کند، این تیم از همه توان مالی خود برای قراردادها 
استفاده کرده و نایب رییس فدراسیون فوتبال حتی اشاره کرد، قرارداد مهدی هاشمی نسبت هم 
قابل ثبت نیست!در چنین شرایطی ســعید مهری برای ادامه بازی باید راهی تیم دیگری شود. 
این بازیکن در عقد قرارداد جدید با استقلال اینقدر تعلل کرد که همه لیست استقلال پر شد و هم 
استقلال از سقف قرارداد خوداستفاده کرد. البته باشگاه استقلال بر این باور است که فسخ قرارداد 
این بازیکن غیر قانونی بوده و هنوز هم بازیکن تیم آبی محسوب می شود و اگر قرار به حضور در 

تیم جدیدی است باید از باشگاه استقلال رضایتنامه دریافت کند.
 

رقمواقعیرضایتنامه»نیازمند«مشخصشد
دائمی شدن انتقال پیام نیازمند از پورتیموننزه به ســپاهان از همان روز نخست ابهامات زیادی 
به همراه داشت. در همان ساعات ابتدایی رسمی شــدن این انتقال بود که یک رسانه پرتغالی از 
رقم یک میلیون یورویی رضایت نامه پیام نیازمند خبر دادند؛ خبری که واکنش باشگاه سپاهان 
را به همراه داشت.باشــگاه ســپاهان در واکنش به خبر رضایت نامه یک میلیون یورویی انتقال 
پیام نیازمند از پورتیموننزه، اسنادی منتشر کرد که نشان دهنده رقم ۲۵۰ هزار یورویی این انتقال 
بود اما اخیرا دوباره شائبه ای درباره رقم نهایی این انتقال به وجود آمده است.یکی از اسنادی که 
باشگاه سپاهان منتشر کرده، دو مرحله پرداخت ۲۵۰ هزار یورویی به باشگاه پورتیموننزه به ثبت 
رسیده است. به همین دلیل، این سوال به وجود آمده است که اگر رقم رضایت نامه نیازمند ۲۵۰ 
هزار یورو بوده، چرا ۵۰۰ هزار یورو به حســاب پورتیموننزه پرداخت شده است؟پیگیری ها در این 
رابطه نشان می دهد که باشگاه سپاهان، پرداخت اول در تاریخ ۱۶ ژوئن )۲۶ خرداد( را برای تسویه 
حساب یک فصل حضور قرضی نیازمند در جمع طلایی پوشان به باشگاه پورتیموننزه داده است و 
پرداختی دوم به تاریخ ۳۰ ژوئن )۹ تیر( که در زمان انتشار سند هنوز سررسید نشده بود، مربوط 
به رضایت نامه انتقال دائمی نیازمند از باشگاه پرتغالی می شود. در نتیجه باشگاه سپاهان همان 

رقم ۲۵۰ هزار یورو را بابت انتقال دائمی نیازمند به پورتیموننزه پرداخت کرده است.
 

بازیکنیکهدرباشگاهاستقلالهمهراشوکهکرد
استقلال طی 4۵ روز گذشته از بابت مسائل مالی روزهای بســیار پرفراز و نشیبی را سپری کرده 
اســت. این باشــگاه ابتدا بحث جذب کردن علیرضا بیرانوند را به طور جدی جلو برد و ارقام فوق 
العاده سنگینی هم دررسانه ها مطرح شد اما در نهایت بیرانوند در پرسپولیس ماند. از سوی دیگر، 
ماجرای ســعید مهری هم همچنان به قوت خود باقی مانده اســت و این بازیکن از نظر مالی با 
باشگاه به توافق نرســید ولی در لابه لای اتفاقات مذکور اخبار دیگری هم به گوش می رسد.چند 
روز قبل بحث گم شدن قرارداد آرمین ســهرابیان پیش آمد و این بازیکن ملی پوش حاضر شد 
دوباره با اســتقلال قرارداد ببندد. وقتی طرفین پای میز نشســتند، یکی از مسئولان استقلال به 
آرمین پیشنهاد کرد با توجه به اینکه باشــگاه در حال جذب چند بازیکن جوان است و مشکلات 
مالی دارد مقداری به آنها تخفیف بدهد. این حرف بیشتر شبیه یک تعارف بود و خود استقلالی ها 
اصلًا تصور نمی کردند ســهرابیان آن را بپذیرد اما آرمین نه تنها پذیرفت بلکه خودش پیشنهاد داد 
یک میلیارد تومان از مبلغ قراردادش را کم کنند و آن را به بازیکنان جوان بدهند. ســهرابیان پای 
حرفش ماند و یک میلیارد تومان را به اســتقلال بخشــید تا باشــگاه مبلغ مذکور را صرف خرید 

بازیکنان جوان تر بکند.

مستطیل سبز

کارشناس فوتبال:

امضایقراردادسرمربیدر
فرودگاهنوبراست

کارشــناس فوتبال با تاکید بر این که ضعف 
مدیریت در ســال های اخیر لطمات جبران 
ناپذیری به اســتقلال وارد کرده است، گفت: 
این که قرارداد یک سرمربی در فرودگاه امضا 
شود اقدامی »نوبرانه« است.ستار همدانی در 
گفت و گو با خبرنگار مهر با اشــاره به پیروزی 
پرگل اســتقلال برابر صنعت نفــت در هفته 
اول لیگ برتر گفت: استقلال با اینکه شرایط 
خوبی نداشــت؛ اما جنگنده ظاهر شــد و ۹۰ 
دقیقه مبارزه کرد. بازیکنان با اینکه گرما آنها را 
خسته کرده بود اما دست از تلاش برنداشتند و 
توانستند با دوندگی زیاد استفاده از نبوغ فردی 
و موقعیت شناســی به یک برد پرگل دست 
پیدا کننــد.وی ادامه داد: با تمام مشــکلاتی 
که اســتقلال داشــت این برد بــرای آبی ها 
بسیار روحیه بخش بود و اعتقاد دارم که این 
بازیکنان با درک شــرایط و تعصبی که دارند 
می توانند شــگفتی زیادی در لیگ بیست و 
ســوم خلق کنند.همدانی در خصوص نفت 
آبادان هم گفت: نفت در نیمه اول بازی بهتری 
انجام داد؛ اما با شــروع نیمــه دوم و گلی که 
مطهری به ثمر رساند شیرازه نفت از هم پاشید 
و نتوانســت به بازی برگردد اما فکر می کنم 
با گذشــت چند هفته ابتدایــی لیگ نفت به 
راحتی امتیاز از دست نخواهد داد و حرف های 
زیادی برای گفتن خواهد داشت.کارشناس 
فوتبال در خصوص امضای قرارداد نکونام در 
فرودگاه و اضافه شدن هاشمی نسب به کادر 
فنی استقلال گفت: فقط در فوتبال ما می توان 
شــاهد خلق چنین اتفاقاتی بود، کاری که در 
هیچ کجای دنیا صورت نمی گیرد. مگر باشگاه 
وجود ندارد که قــرار داد باید در فرودگاه امضا 
شود، متاسفانه سال هاســت که استقلال از 
مدیریت ضعیف ضربه خورده و قرار نیســت 
که این اتفاقات ادامه پیدا نکند امضا قرارداد 
باید در باشگاه با احترام کامل و رسمی برگزار 
شود تا شأن باشگاه و سرمربی حفظ شود نه 
اینکه با چنین رفتاری مجموعه استقلال مورد 

تمسخر دوست و دشمن قرار بگیرد.

صحبت ها و شایعات زیاد بود و رسانه ها بیشتر از خودم 
از پیشنهادهایم اطلاع داشتند. من به دلیل عملکردم 
در سپاهان چند پیشنهاد خوب داشتم ولی درنهایت 
تصمیم به ماندن گرفتم. زیاد هم دوست ندارم در مورد 
گذشته صحبت کنم، الان بازیکن سپاهانم و مطمئن 

هستم که فصل خوبی را رقم خواهیم زد

فوتبال جهان

عکس خبر

کاپیتانبرای
بالابردنجام
قهرمانیآسیاگرم

کرد!
سیدمحمد موسوی برای بالا 
بردن جام قهرمانی آســیا روز 

شماری می کند.

رییس هیئت بولینگ استان اصفهان گفت: اصفهان 
در تراز جهانی قرار دارد، همچنین به احتمال فراوان 
ایران میزبان مسابقات جهانی خواهد بود و یکی از 
استان هایی که شانس میزبانی دارد اصفهان است 
که امیدوارم با تاییــد وزارت ورزش این اتفاق رقم 
بخورد.امیرحسین صمدانی در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا در خصوص وضعیت هیئت بولینگ و بیلیارد 
اســتان اصفهان اظهار کرد: هیئت بیلیارد دارای دو 
رشته اصلی بولینگ و بیلیارد است که بیلیارد شامل 
دو بخش اسنوکر و پاکت بیلیارد می شود؛ اسنوکر 
یک میز ۱۲ فوت و پاکت بیلیارد میز ۹ فوت به لحاظ 
ابعاد است؛ نزدیک به دو سال می شود که به عنوان 
مدیریت جدید هیئت فعالیت خود را آغاز کرده ایم 

و یک چشــم انداز چهارســاله را برای خود در نظر 
داریم، سالی که هیئت را تحویل گرفتیم رتبه بیستم 
کشور بودیم و هم اکنون در جایگاه سوم کشور قرار 
داریم که یک ارتقای ۱۶ پله ای به شمار می رود.وی 
افزود: زمانی کــه کار را آغاز کردیم تنها ســه هیئت 
فعال در شهرســتان ها وجود داشــت، اما در حال 
حاضر این تعداد به ۱۰ رســیده است و باشگاه های 
بیلیارد در نقــاط مختلف اصفهان مشــغول به کار 
هستند، در فریدون شهر نیز سه باشگاه فعال داریم، 
همچنین میزبان مسابقات کشوری اسنوکر با ۲۱۲ 
نفر شــرکت کننده بودیــم و ۹ دوره رنکینگ پاکت 
بیلیارد، ۶ دوره رنکینگ اســنوکر و ۲۰ دوره رنکینگ 
بولینــگ به میزبانی اســتان اصفهان برگزار شــد. 

رییس هیئت بولینگ و بیلیارد استان اصفهان درباره 
استعدادیابی برای این رشته تصریح کرد: در بحث 
استعدادیابی، مسابقات استعدادیابی زیر ۲۱ سال در 
چهار دوره اسنوکر و پاکت بیلیارد برگزار شد؛ در حال 
حاضر کاپیتان تیم ملی مردان، اصالت اصفهانی دارد 
و در بخش بزنان نیز عنوان نایب قهرمانی اســنوکر 
بانوان کشور را کسب کردیم، در رشــته بولینگ نیز 
نایب قهرمان کشور شــدیم و این موارد گوشه ای از 

افتخارات دوساله ما بوده است.

 رییس هیئت بولینگ و بیلیارد استان اصفهان:

امکاناتاصفهاندرترازجهانیاست



دوشنبه  23  مرداد  1402 /  27  محرم  1445  /  14   آگوست    2023 / شماره 3879 
عضو شورای شهر اصفهان مطرح کرد: 

تامین اعتبار 94 درصدی پروژه های عمرانی اصفهان در 4 ماه 
نخست امسال

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: مبالغ تامین اعتبار شده برای پروژه های عمرانی به صورت 
میانگین در چهار ماهه ابتدایی امسال ۹۴ درصد بوده که بی سابقه است و جای تقدیر دارد.ابوالفضل 
قربانی در نودوهشــتمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان با اشــاره به ابلاغ قرارداد مپنا 
برای تکمیل خط دو قطار شهری اظهار کرد: از تمام افرادی که در این خصوص پیگیری کردند، تشکر 
می کنیم؛ انتظار می رود که با انجام این موضوع، بخش اول خط دو قطار شهری که قول تکمیل آن 
داده شده با سرعت بیشتری پیش برود. همچنین لازم است از هم اکنون به فکر تهیه بخش های 
ناوگان هم باشیم تا در زمان لازم دچار مشکل نشویم.وی افزود: دستور پرداخت ۹۰ میلیون یورو از 

سوی معاون اول رییس جمهور صادر شده که گام موثری در این زمینه است.
 

عضو هیئت رییسه شورای اسلامی شهر اصفهان:

ظرفیت های اقتصادی خوبی در بودجه 1402 کشور در اختیار 
شهرداری ها قرار دارد

عضو هیئت رییسه شورای اسلامی شــهر اصفهان گفت: ظرفیت های اقتصادی خوبی بر اساس بودجه 
۱۴۰۲ کشور در اختیار شهرداری ها قرار دارد که باید از آن استفاده کنیم.علی صالحی اظهار کرد: تابلوی نصب 
شده در تالار شورا روزهای گذشته شورا و روزهای باقی مانده از دوره ششم را نشان می دهد، بنابراین فرصت 
خدمت کم است، از این رو امیدواریم این نشانگری باشد که به دنبال رسیدن به فصل برداشت و نتیجه 
گرفتن از کارهای انجام شده باشیم.وی افزود: به تعبیر رهبر معظم انقلاب اسلامی امیدواریم با تلاش 
مضاعف نسبت به دو سال ابتدایی با جدیت، کار بیشتری انجام دهیم.عضو هیئت رییسه و سخنگوی 
شورای اسلامی شــهر اصفهان با تبریک و تسلیت شهادت دانشجوی بســیجی جهادگر »محمدرضا 
احمدی« گفت: عروج شهادت گونه جهادگر دهه هشــتادی برای اصفهان نمادی برای رفقای جهادی و 
دهه هشتادی ها شد که از نسل های قبلی خود با سرعت بیشتری مسیر سعادت را طی می کنند.وی با 
اشاره به بندهای بودجه ۱۴۰۲ کشور گفت: بر این اساس ظرفیت های اقتصادی خوبی از جمله عوارض بر 
خانه ها و باغ ویلاهای لوکس و در رابطه با نحوه تسویه حساب مالی پیمانکاران، مسائل مرتبط حمل ونقل 
و ورزش در خدمت مجموعه های شهرداری قرار گرفته است، امیدواریم این مهم دنبال شود تا ما هم از 

این ظرفیت های ملی در حوزه اقتصادی بودجه کشور استفاده کنیم.
 

عضو شورای اسلامی شهر:

تصویب حقابه شهر اصفهان سند پرافتخار مسئولان استان است
عضوشورای اسلامی شهر اصفهان تصویب حقابه شهر اصفهان را سند پرافتخاری از سوی مسئولان استان 
دانست که در چند دهه اخیر سابقه نداشته اســت.مجید نادرالاصلی در خصوص حقابه شهر اصفهان با 
بیان اینکه یک تا دو مرتبه آب رودخانه برای مصرف داخلی شهر باز شد، تصریح کرد: تصویب حقابه شهر 
اصفهان، سند پرافتخاری از سوی مسئولان استان است که در چند دهه اخیر سابقه نداشته است، اما با 
همراهی مسئولان شهر و استان رخ داد.وی افزود: جاری شدن آب در مادی های اصفهان برای جلوگیری 
از اتفاقات ناگواری که موجب از بین رفتن درختان و فضای سبز می شود باید به صورت جدی دنبال شود، 
اما فکر می کنم این مسئله به صورت شعاری در حال پیگیری است.نادرالاصلی خاطرنشان کرد: حرکتی که 
مدیریت استان در تامین آب برای زاینده رود انجام می دهد و مطالبه ای که از مدیریت شهری دارد با وقفه 
در حال پیش رفتن است، با وجود نامه نگاری های خوب اما به نظر می رسد ما باید در این زمینه مطالبه 
گری کنیم.وی در خصوص اوقافی بودن اراضی حصه گفت: پیشنهاد می شود مدیرکل اوقاف دعوت و 

مسئله حصه که رها اما قابل پیگیری است دنبال شود تا به نتیجه برسد.

رییس شورای شهر: پنج هزار هکتار فضای سبز اصفهان تشنه است 

مصائب بی آبی

 رییس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: پنج هزار 
هکتار فضای ســبز و حدود ۳۰۰ کیلومتــر مادی این 
کلانشهر به دلیل خشــکاندن زاینده رود و تخصیص نیافتن حقابه ها، 
تشنه است.محمد نورصالحی روز یکشــنبه در نود و هشتمین جلسه 
علنی شورای اسلامی شهر اصفهان افزود: حقابه از زاینده رود و پساب 
شهری به عنوان منابع آبی برای آبیاری فضای سبز شهر بطور کامل در 
اختیار ما قرار نگرفته به همین دلیل درختان و پوشش گیاهی این دیار 

شرایط ناگواری پیدا کرده  است.
وی اضافه کرد: در بخش محیط زیست و خدمات شهری دغدغه های 
جدی داریم و امیدواریم شرایط برای تحویل آب مناسب برای آبیاری 
فضای سبز مهیا شود.رییس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به 
اهمیت توسعه زیرســاخت های حمل و نقل گفت: تسریع در تکمیل 
پروژه هایی از جمله خط دوم قطار شــهری، حلقه چهــارم ترافیکی و 
بهبود وضعیت اتوبوســرانی و تاکســیرانی را در اولویت کار خود قرار 

داده ایم.
نورصالحی تصریح کرد: قصد داریم مصوبه ای تصویب کنیم تا با کمک 
دولت امکان ورود اتوبوس از خارج از کشــور برای اســتفاده در ایام 

اربعین و سپس در مهر سال جاری فراهم شود.

رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شــهر اصفهان نیز در این 
جلســه گفت: اولویت تخصیص حقابه به انهار و مادی ها که در مدت 

اخیر محقق شد، اقدام شایسته ای بود.
مصطفی نباتی نژاد خاطرنشــان کرد: در ۲۰ ســال اخیر با خشکاندن 
دوره ای زاینــده رود، مادی هــا و انهار اصفهــان در زمان بازگشــایی 
رودخانه از حقابه خود محروم می شدند بنابراین نیاز بود که با حمایت 
استانداری و فرمانداری، تامین حقابه آنها عملی شود که این مهم در 
مدت اخیر محقق شــد.مجید نادرالاصلی، رییس کمیسیون ویژه آب 
و مناطق کم برخوردار شورای اسلامی شــهر اصفهان نیز گفت: جاری 
شدن آب در مادی های اصفهان برای حفظ درختان و پوشش گیاهان 

ضروریست.
سخنگوی شورای اســلامی شــهر اصفهان نیز در این جلسه گفت: بر 
مبنای بودجه امســال کشــور، ظرفیت های اقتصادی مناسبی برای 

شهرداری ها در نظر گرفته شده است که باید بهتر از آنها بهره برد.
علی صالحی ادامه داد: عوارض بر خانه ها و باغ ویلاهای لوکس، شیوه 
تسویه حساب مالی پیمانکاران و مباحث حوزه حمل و نقل و ورزش 

نمونه های مناسبی از این ظرفیت های اقتصادی است.
وی همچنین از انتخاب اعضای کمیســیون های تخصصی و تشکیل 

هشتمین کمیسیون شــورا با عنوان»خانواده، بانوان و جوانان« خبر 
داد و افزود: از ابتدای شــکل گیری شورای این دوره و تا قبل از جلسه 

امروز، ۹۷ جلسه علنی، ۱۵۰ جلسه و ۶۷۶ مصوبه داشتیم.
رییس کمیســیون حمل و نقل و ترافیک شــورا نیز در این جلسه از 
تامین اعتبار ۹۴ درصدی پروژه های عمرانی شهر اصفهان در چهار ماهه 
نخست امسال خبر داد.ابوالفضل قربانی با اشاره به ابلاغ قرارداد گروه 
»مپنا« برای تکمیل خط دوم قطار شــهری تصریح کرد: برنامه ریزی 
برای تهیه بخش هایی از ناوگان مترو ضروری اســت، از سوی دیگر 
دستور پرداخت ۹۰ میلیون یورو از سوی معاون اول رییس جمهور برای 

این پروژه، روند تکمیل آن را شتاب می بخشد.
به گزارش ایرنا، وضعیت فضای سبز شــهر اصفهان از نظر تامین آب 
بسیار اسفناک و شرایط پارک جنگلی »ناژوان« در غرب این کلانشهر 

بحرانی است.
رودخانه زاینده رود به طول بیــش از ۴۰۰ کیلومتر در دهه های اخیر به 
دلیل برداشت های غیرقانونی در بالادست، انتقال آب به حوضه دیگر، 
تراکم جمعیت و تا حدودی کاهش نسبی بارندگی ها، به یک رودخانه 
با جریــان دوره ای، تبدیل و در پایین  دســت در فصول گــرم به ویژه 

تابستان با خشکی مواجه شده است.

مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان گفت: دیوارنگاره 
به عنــوان یکــی از عناصــر منظر شــهری علاوه بر 
زیباسازی می تواند نقش مهمی در رساندن پیام های 
شهروندی، مذهبی و اخلاقی به شهروندان ایفا کند، 
به همین جهت این اقدام در راســتای زیباسازی و 
آراستگی منظر شهری با پنج میلیارد ریال اعتبار در 

این منطقه انجام می شود.
سیدسلمان قاضی عسگر با اشاره به اهمیت نشاط 
شهروندی با حرکت در مسیر زیباسازی منظر شهر 

اظهار کرد: هنر دیوارنگاری شهری علاوه بر زیباسازی 
شــهر با تکیه بر چند المان گرافیکی، سرشار از معنا 
و زیبایی بصری اســت و نقش موثــری در ارتقای 

هویت شهر دارد.
وی افزود: دیوارنگاره به عنوان یکی از عناصر سیما و 
منظر شهری، علاوه بر زیباسازی و آراستگی می تواند 
نقش مهمــی در رســاندن پیام های شــهروندی، 

مذهبی و اخلاقی به شهروندان ایفا کند.
مدیر منطقه ۹ شــهرداری اصفهان تصریح کرد: در 
راستای ســاماندهی مدارس و زیباسازی فضای 
بصری شهری متناسب با محیط، اجرای دیوارنگاره 
روی دیوار دبیرستان دخترانه عمار واقع در خیابان 
شهید مظاهری، مدرسه شــهید ایلاقی در خیابان 

میرزاطاهر و دبســتان پســرانه آزادگان در خیابان 
بهشت نقش می بندد.

وی با اشاره به اینکه دیوارنگاره در بر دارنده پیام های 
مختلف اجتماعــی و فرهنگی اســت، افزود: این 
طرح در راستای اشــاعه آرامش بصری، زیباسازی 
و آراستگی منظر شهری با ۵ میلیارد ریال اعتبار در 

دست اقدام است.
قاضی عسگر با بیان اینکه هنرهای محیطی در ایجاد 
فضایی مطلوب و دل نشین در جامعه نقش مؤثری 
دارد، گفت: واحد زیباسازی تمام تلاش خود را به کار 
گرفته است تا با انجام اقدامات فرهنگی و استفاده 
از هنر دیوارنگاره بیان مفاهیم را در ســطح منطقه 

پیاده سازی کند.

 نقش بندی دیوارنگاره ها بر دیوارهای مدارس منطقه 9 
اصفهان

طی۲۰ سال اخیر با خشکاندن دوره ای زاینده رود، 
مادی ها و انهار اصفهان در زمان بازگشایی رودخانه 
از حقابه خود محروم می شدند بنابراین نیاز بود که با 
حمایت استانداری و فرمانداری، تامین حقابه آنها عملی 

شود که این مهم در مدت اخیر محقق شد

معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار خبرداد:

 اولویت بندی پروژه های شهرداری اصفهان در سبدهای
 3 ماهه

معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شــهردار اصفهان گفت: پروژه های جدید شهرداری 
به عنوان اولویت های سال جاری در سبدهای سه ماهه قرار داده می شود.

سعید ابراهیمی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به پروژه های جدید شهرداری اصفهان اظهار 
کرد: این پروژه ها در قالب سبدهایی در دوره های سه ماهه اولویت بندی می شود که سبد سه ماهه 

اول بالغ بر ۱۴ پروژه است.
وی افزود: سبد سه ماهه دوم پروژه های عمرانی شــهر اصفهان با ۲۵ پروژه و سبد سه ماهه سوم 

نیز با تعدادی پروژه هدف گذاری شده است.
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان با بیان اینکه سبدها شامل تعدادی 
پروژه جدید است که در طول سه ماه آغاز می شوند و شامل پروژه های ادامه دار مانند رینگ چهارم 
و مترو نمی شــود، تصریح کرد: این پروژه ها به عنوان اولویت های ســال جاری در سبد سه ماهه 

قرار داده می شود.
وی تصریح کرد: در سه ماهه دوم امسال )تیر، مرداد و شهریور( تمام مجموعه پروژه های پساب 
شامل رینگ پساب و منبع آب در حوزه خدمات شهری شامل رینگ پساب از محدوده پل وحید 
تا سی وسه پل، سی وســه پل تا پل بزرگمهر، میدان لاله تا پل سرهنگ، تصفیه خانه ناژوان و تمام 
مخازن آب در محدوده رینگ پساب از جمله پارک مشتاق، پارک جانبازان، باغ غدیر و خط انتقال 

کلکتور در اولویت های اجرایی است.
ابراهیمی ادامه داد: بخش دیگر پروژه ها در حوزه سازمان نوسازی مانند امامزاده اسماعیل، گذر 
قصر، سرای هنرمندان و باباقاسم و پروژه های گردشگری از جمله خیابان غذا، پارک ماجراجویی، 
گذر گردشگری، زمین های ورزشــی تخصصی و مینی گلف که توسط شــرکت توسعه سیاحتی 
سپاهان و مدیریت ناژوان تعریف شده است، در ســه ماهه دوم یا اوایل سه ماهه سوم امسال 

آغاز می شود.
وی با اشاره به اینکه سال گذشــته حدود ۳۰۰ میلیارد تومان برای پروژه های گردشگری شرکت 
توسعه ســیاحتی و ناژوان بودجه پیش بینی شده اســت، گفت: این پروژه ها در پهنه هایی مانند 

ناژوان و کوه صفه که ظرفیت گردشگری دارد، اجرایی می شود.
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان با اشاره به پروژه های سه ماهه سوم 
امسال )مهر تا آذرماه( در این کلان شهر خاطرنشــان کرد: پروژه های مرکز آموزش آتش نشانی، 
شــهرک بازیافت، هاضم، پردیس های فرهنگی، مرکز داده، بوســتان باغ گل و ایستگاه متروی 
سپاهان شهر هرچند که بحث هایی سر مکان آن وجود دارد، جزو اولویت های سه ماهه سوم است.

وی با بیان اینکه این پروژه ها در تمام مناطق توزیع شــده است، گفت: پروژه های محله محور نیز 
در دســته این پروژه ها قرار دارد، تمام تلاش ما این اســت که تخصیص اعتبارات تا پایان آذرماه 

انجام شود.
ابراهیمی با بیان اینکه هم زمان برای بودجه ۱۴۰۳ برنامه ریزی انجام می شــود، ادامه داد: لایحه 
بازنگری برنامه راهبردی اصفهان به شورای اسلامی شهر تقدیم شد؛ در این برنامه، سند اصفهان 
را در افق ۱۴۱۰ بازنگری کردیم که مبتنی بر اهداف و راهبردهای آن برنامه پروژه تعریف می شود.

وی با اشــاره به اینکه اولویت بندی ســبد پروژه های ۱۴۰۳ آغاز شــده اســت، گفت: هفته اول 
شهریورماه امسال فهرست عناوین این پروژه ها در قالب جلسه شورای راهبردی بررسی می شود، 
ســبد با حضور مناطق و نمایندگان ستاد بررسی و پس از تایید به شــورای سیاست گذاری ابلاغ 

می شود.
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان تصریح کرد: تمام تلاش ما این است 

پروژه ای پیشنهاد داده شود که شفاف باشد و با سرعت پیش برود.

اخبار

خبر روزبا مسئولان

 مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی 
اصفهان و حومه:

153 اتوبوس سهمیه وزارت 
کشور تا پایان 1403 تحویل 

اصفهان خواهد شد
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان 
و حومه با بیان اینکه ۱۸۵ دســتگاه اتوبوس 
با استفاده از سهمیه وزارت کشور خریداری 
شده اســت، گفت: ۵۳ دســتگاه اتوبوس 
کوچک و ۴۵ اتوبوس بنز آتروس خریداری 
شده است که تا پایان سال آینده به تدریج وارد 
خطوط اتوبوســرانی خواهد شد.سیدعباس 
روحانی در گفت وگو با خبرنــگار ایمنا اظهار 
کرد: شهرداری اصفهان ســال گذشته برای 
خرید ۱۸۵ دســتگاه اتوبوس با استفاده از 
ســهمیه وزارت کشــور اقدام کرد که تا پایان 
۱۴۰۱ تعــداد ۳۲ دســتگاه تحویــل شــده 
و مقرر اســت تا پایــان ۱۴۰۳ به تدریج این 
ناوگان تحویل شود.وی افزود: علاوه بر ۳۲ 
دستگاه یاد شــده، ۵۳ دســتگاه اتوبوس 
کوچک )میدل باس( و ۴۵ دستگاه اتوبوس 
بنز آتــروس خریــداری و در مجموع تعداد 
۱۳۰ دســتگاه به ناوگان فعال اتوبوســرانی 
افزوده شده است.مدیرعامل شرکت واحد 
اتوبوسرانی اصفهان و حومه با بیان اینکه یکی 
از دلایل کمبود اتوبوس به رغم افزایش ناوگان، 
فرسوده بودن ناوگان است، خاطرنشان کرد: 
این فرسودگی موجب افزایش مراجعات به 
تعمیرگاه و در نتیجه کاهش ناوگان فعال در 
سطح شهر می شــود، بنابراین حتی موجب 
می شــود تعداد ناوگان افزوده شده مشهود 
نباشد.وی با بیان اینکه شهر اصفهان نیاز به 
حداقل تعداد ۱۲۰۰ دســتگاه اتوبوس فعال 
دارد که در حال حاضر تعداد ۷۵۰ دســتگاه 
اتوبوس فعال در حال سرویس دهی است، 
افزود: یکی از مباحث اصلی در اتوبوســرانی 
مقوله نگهــداری و تعمیرات اســت که همه 
ســاله بودجه آن توسط شــهرداری تامین 
می شــود؛ با توجه به افزایــش هزینه های 
نگهداری و تعمیرات این بودجه در زمان لازم 
به اتوبوســرانی پرداخت نمی شود و موجب 
طولانی شدن فرایند آماده سازی خواهد شد.

رییس مرکز ارتباطات مردمی شهرداری اصفهان گفت: طی هفته گذشته شــهروندان اصفهانی حدود ۱۰ هزار تماس تلفنی با مرکز ۱۳۷ برقرار کردند.محمد 
قاسمی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهارکرد: طی هفته گذشته، حدود ۱۰ هزار تماس از سوی شــهروندان اصفهان با مرکز ارتباطات مردمی ۱۳۷ شهرداری 
اصفهان برقرار شده است.وی با بیان اینکه روزانه حدود ۱۶۰۰ تماس برقرار می شود و در روزهای تعطیل این آمار کاهش پیدا می کند، افزود: درخواست های 
شهروندان به مناطق ارجاع می شود و در بخش بازخورد مرکز، موضوع رصد و تا زمان رفع مشکل پیگیری های لازم انجام می شود و نتیجه آن به اطلاع شهروند 
تماس گیرنده برسد.رییس مرکز ارتباطات مردمی شهرداری اصفهان تصریح کرد: در فصل تابســتان یکی از مواردی که شاهد افزایش آن هستیم، معضل 
کارتن خوابی است که در محدوده منطقه ۱۴ شهرداری به ویژه محله های ارزنان و حصه بیشترین آمار را داشته است و تماس های زیادی در این مورد داشتیم.

وی افزود: برای رفع معضل کارتن خوابی علاوه بر اقدامات شهرداری، همکاری سازمان بهزیستی و نیروی انتظامی ضروری است.

 تماس 10 هزار شهروند اصفهانی با سامانه 137 در هفته گذشته

هوای اصفهان 
سه درجه خنک 

می شود
کارشــناس مرکز پیش بینی 
اداره کل هواشناســی استان 
اصفهان از کاهش یک تاســه 
درجــه ای دمای هــوا در این 

استان در روز جاری خبرداد.
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مدیر سازمان حج و زیارت استان اصفهان در نشســت خبری با موضوع و محوریت برگزاری مراسم اربعین حسینی، ضمن توضیح  آزاده فرهنگمند 
اهمیت این مراسم در ابعاد مختلف مذهبی، فرهنگی و سیاســی گفت: »ثبت نام زائرین از طریق سامانه سماح صورت می گیرد که 
این سامانه با وزارت راه و شهرســازی و گذرنامه لینک است. به دلیل اینکه در ســال های اخیر با ازدحام جمعیت روبه رو می شدیم، این سامانه طراحی شده تا 
ضمن به دست آمدن آمار مشخص از زائران، برای ارائه تسهیلات و امکانات بهتر در خدمت زائرین عزیز باشیم. مراسم اربعین از اول ماه صفر آغاز خواهد شد ولی 

ثبت نام ها از ابتدای محرم شروع شده است.«
وی در ادامه افزود: اجرای این برنامه از سه جهت برای سازمان حج و زیارت و کشور ایران حائز اهمیت اســت؛ »جمعیت، امنیت، سلامت«، امنیت که موضوع 
بسیار مهمی است بدین صورت که از بدو خروج از منزل تا برگشــت از عتبات این مسئولیت به عهده ماســت و به همین دلیل دانستن آمار جمعیت مهم است. 

مبحث سلامت هم به خاطر شرایط گرمی هوا و ... مطرح می شود  که باید اقدامات و پیش بینی های لازم را انجام دهیم«.
اژدری خاطر نشان کرد: در حال حاضر بیش از 800 هزار نفر در این سامانه ثبت نام شــده اند که تهران در صدر و خراسان رضوی دومین میزان ثبت نامی را داشته 
است و اصفهان سومین استان پیشتاز در ثبت نام محسوب می شود. در استان اصفهان بیش از 60 هزار نفر ثبت نام کرده اند. در تهران 115 هزار نفر و در خراسان 
رضوی 70 هزار نفر تا کنون ثبت نام داشته اند. این ســفر از چندطریق صورت می گیرد که مرز زمینی بیشترین آمار و استقبال را دارد. لازم به ذکر است 3۹۹ هزار 
نفر اعلام کرده اند از مرز مهران، 116 هزار نفر از مرز شلمچه و 32 هزار نفر از مرز خسروی خارج خواهند شد. دومین راه مرز هوایی است که 25 هزار نفر به صورت 
هوایی ثبت نامی داشته ایم و سومین مسیر راه دریایی و آخرین راه زمینی و به واسطه ماشین شخصی است که پارکینگ هایی تعبیه شده تا مردم عزیز کشورمان 

سفر راحت تری را در پیش داشته باشند. لازم به ذکر است تا کنون 387 هزار نفر آقا و 222 هزار نفر خانم و 100 هزار نفر زیر 17 سال ثبت نامی داشــته ایم. 
اژدری در مورد بحث بیمه مسافران نیز عنوان کرد: در سامانه سه مورد پوشش بیمه ای تعیین شده؛ بدین صورت که پوشش های بیمه ای 35 هزار تومانی که تا 
سقف 500 میلیون دیه داده می شود، 45 هزار تومانی که تا ســقف 700 میلیون و 50 هزار تومانی که تا سقف ۹00 میلیون پرداختی دارند. لازم به ذکر است بیمه ها 

داخل خود کشور داده می شود و بیمه میهن نیز در کربلا و نجف دفاتر دارند.
مدیر سازمان حج وزیارت گفت: برای آن دسته از  افرادی که موفق به ثبت نام به صورت آنلاین نشده اند، در مدرسه محسنیه واقع در خیابان رودکی، فضایی مهیا 

شده است تا زائران بتوانند در این مکان حاضر شده و مراحل ثبت نام خود را انجام دهند.
اژدری در مورد وسایل و حتی افراد گمشده در این سفر اعلام کرد: اپلیکیشنی طراحی شــده و از هر موکب فردی با ثبت کدملی مشخص شده تا رسیدگی به این 
امور را برعهده داشته باشد. شایان ذکر است تنها از اصفهان 160 موکب در مسیر تعبیه شده است و در کنار آن افرادی با لباس و کاورهای مشخص تعیین شده اند 
که مردم می توانند به این اشخاص مراجعه کرده و مشکل  خود را بیان کنند. همچنین برای ارسال کارت های مهم یا بانکی و ... هم با اداره پست هماهنگ شده 
است. مدیر حج وزیارت اســتان اصفهان این مژده را داد که امســال حج عمره را خواهیم داشــت که اطلاعات تکمیلی و نحوه امتیاز دهی و کاروان های زیارتی 

متعاقبا اعلام خواهد شد.

 در ادامه مشروح صحبت های علیرضا قاری قرآن در این نشست خبری
 را می خوانید:

 در حوزه راه در استان در سه بخش فعالیت انجام می شود که منابع مالی 
مربوط به آن، در بخشــی اســتانی و در بخشــی به صورت ملی است که در 
بودجه های ملی دیده شده و بین پروژه های راهداری و شرکت ساخت تقسیم 
می شود. بر اساس بودجه سالانه، تعدادی پروژه تعریف شده و مبالغی به آنها 
تخصیص می یابد و در نهایت اداره کل، اداره راهداری و یا شــرکت ســاخت 

متولی ساخت این پروژه ها می  شوند.
 ســعی می شــود با توجه به اعتبارات تعیین شده در ســال و بودجه های 
تخصیص یافته به صورت استانی و ملی، پروژه هایی که قابلیت تکمیل دارند 
اجرایی شوند چراکه یکی از اشکالات در سنوات گذشته اجرای پروژه های بدون 
اعتبار بوده اســت؛ همچنین اگر پروژه ای به هر دلیلی بــدون اخذ مجوز وارد 
فرآیند اجرا شود، دچار مشکل می شــود زیرا هیچ ردیف اعتباری به آن تعلق 

نمی گیرد.
در استان حدود 11 هزار و 7٠٠ کیلومتر و 16 هزار دستگاه پل و نزدیک به هزار 
کیلومتر راه در دســت مطالعه و احداث داریم، اکنون 2 هــزار کیلومتر راه در 
دســت احداث یا مطالعه داریم که شــامل راه های اصلی، فرعــی و آزادراه و 

بزرگراه است. 
 735 میلیارد تومان هزینه پروژه های راه سازی در دست اجراست،اصفهان 
بالاترین میزان شهر را در کشور دارد و در این راستا همه شهرهای استان دارای 
طرح جامع یا طــرح تفصیلی هســتند و به مراتب برای مراحــل بعدی ابلاغ 
می شود. یکی از وظایف اصلی دبیرخانه راه و شهرسازی کمیسیون ماده 5 و 
کارگروه زیربنایی اســت و دبیرخانه دو حوزه در این اداره کل مســتقر است، 
حجم درخواســت در خصوص این دو مورد زیاد اســت و بر همین اساس در 
کمیسیون ماده 5 با چالش هایی از جمله عدم امکان تفویض مواجه هستیم.

)با اشاره به حوزه املاک و حقوقی(: راه و شهرسازی نماینده دولت در زمینه 
زمین هایی اســت که در محدوده شــهرها قرار دارد و در این راستا هر آنچه که 
میان شهرداری ها و دولت در محدوده شهر در زمین های دولتی قرار می گیرد، 

باید از طریق املاک این اداره کل اتفاق بیفتد.
 در دوره های بعــد از اصلاحات اراضی، زمین هــای دولتی بدون طی کردن 
مراحل قانونی به مردم واگذار شده و ما به عنوان نماینده دولت مکلف به ورود 
به این عرصه هستیم. معمولا در کشور در حوزه املاک و حقوقی دارای رتبه اول 
یا دوم هستیم و در این راستا در تمام ردیف های مربوط به این حوزه بیشتر از 

موارد پیش بینی شده اقدام کردیم.
 در مجموع 440 هــزار نفر در طرح نهضت ملی مســکن اســتان ثبت نام
  کردند، از ایــن تعداد 148 هزار نفر حائز شــرایط و 121 هزار نفــر تایید نهایی
  شــدند و برای تکمیل مدارک، افتتاح حســاب، تامین زمیــن و آغاز پروژه

 اقدام کردند.
 65 هزار متقاضی نهضت ملی مسکن در شهرهای جدیدی چون فولادشهر 
و مجلسی و 83 هزار نفر در شهرهای با جمعیت بالای 100 هزار نفر هستند، از 
تعداد 83 هزار نفر متقاضی 35 هزار نفر در شهرهای با جمعیت بالای 100 هزار 
نفر شامل اصفهان کاشان و … و 47 هزار نفر در حدود ۹0 شهر با جمعیت کمتر 
از 100 هزار نفر هستند که به همین روال در بخش تامین زمین و نوع آن اقدام 

می شود.
 یکی از وظایف اصلی تامین مســکن ورود به بهش میانی شهرها و بافت 
فرسوده است که در دهه های گذشــته با رویکردهای مختلف به آن نگاه شده 
اســت؛ پروژه همت آبــاد نمونه ای از بازآفرینی شــهری اســت که در بخش 

سکونت های غیر رسمی انجام شده است.
 از سهم 183 هزار واحد مسکن ملی استان اصفهان، حدود 38 هزار واحد 
در بافت فرسوده است و در این راســتا مواردی مانند ارائه تسهیلات از جمله 
اقدامات لازم در این باره است، همچنین دولت نیز تسهیلاتی به این بافت ها 

می دهد تا به وضعیت پایدار برای زندگی در این نقاط کمک کنند.

 در شهرهایی مثل اصفهان، بافت فرســوده توام با بافت تاریخی و میراثی 
است و این سبب ایجاد پیچیدگی در این بخش می شود و همکاری مدیریت 

شهری، مدیریت استان و میراث فرهنگی را می طلبد. 
 فرونشست زمین در شهر اصفهان و اطراف آن پدیده ای غیرقابل انکار است، 
فرونشســت به دلیل برداشــت آب و تخلیه ســفره های زیرزمینی اصفهان 
رخ داده است. درگذشــته زاینده رود ســفره های زیرزمینی را تغذیه می کرده 
اســت، به طوری که در یکی 2 دهه اخیر در 20 تا 30 کیلومتری رودخانه وقتی 
حفاری می کردیم در عمق 12 تا 18 متر آب وجود داشــت؛ اما اکنون عمق آب 
به 200 متر می رسد. با فرونشســت نمی توان مستقیم برخورد کرد، درباره این 
پدیده همه باید رعایت کنند و قطعا سیاست های کشور باید به گونه ای باشد که 

فرونشست توسعه نیابد و شرایط آن پیچیده تر نشود.
 148 هکتار اراضی شاهین شهر در معرض پدیده فرونشست است، یکی از 
الزامات و مصوبات شــورای عالی شهرســازی و معماری در خصوص پروژه 
مسکن شاهین شــهر این بود که اینجا نیازمند ملاحظات فنی است که شامل 

نحوه ساخت و پی ریزی بناها است.
در کشوری زندگی می کنیم که گســل های زیادی دارد، نمی توانیم بگوییم 
چون گسل وجود دارد ساخت وساز را باید تعطیل کنیم، اما در مقابل این پدیده 
فنی باید عملکرد و طراحی ساختمان ها به گونه ای باشد که اگر زلزله رخ داد، 

خراب نشود.
در خصوص خانه های خالی در دو ســال گذشــته اقداماتی انجام شــد، 
بررسی ها نشان داد عمده خانه های خالی در اختیار دستگاه و بانک هاست که 

لازم است طبق ضوابطی تکلیف آنها مشخص شود.
 بیشترین خانه های خالی اصفهان در مجموعه شهید کشوری، ولی عصر و 
گل نرگس شناسایی شدند که یک ارگان آمده این ها را تفکیک کرده است. به 

دنبال این هستیم که برای خانه های خالی عوارض سنگینی وضع شود.
 دولت از تجربه مسکن مهر اســتفاده کرد و قبل از ورود به فرآیند، ثبت نام 
عمومی را انجام داد و در همین راســتا در این ثبت نام ممکن است گروه های 

مختلف حضور داشته باشــند، اما در ادامه تفاهم نامه هایی میان ارگان های 
مختلف و وزارت راه و شهرسازی برای تامین مسکن اقشار مدنظر منعقد شد 
و اما شرط این است که دستگاه مربوطه زمین داشته باشد تا مسکن در اختیار 

افراد واجد شرایط قرار بگیرد.
اگر دستگاهی زمین نداشته باشد، مخاطبان واجد شرایط را به ما معرفی کند 
و در ادامه از زمین هایی که از دیگر دستگاه ها گرفتیم در اختیار آن ها قرار دهیم 
که اگر افراد ثبت نام کرده باشند کار راحت تر است، اما اگر ثبت نام نکرده باشند 

با شناسایی صورت گرفته در لیست قرار بگیرند.
 قانون بالادستی شهرداری ها، طرح تفصیلی یا طرح جامع ابلاغ شده است. 
اگر کسی به عنوان مالک درخواست ساخت وساز داشــته باشد، کد ارتفاعی 
مصوب شده ملاک عمل است؛ در طرح تفصیلی بازنگری شهر اصفهان که یکی 
از طرح های مترقی در کشور اســت، ضوابطی وجود دارد که نگاه آن در جهت 
حفظ شهر به عنوان یک مکان زندگی اســت. به عنوان مثال مساحت خانه، 
عرض گذر و شرایط ارتفاعی همســایه عقب و جلو در تعیین طبقات یک خانه 

موثر است؛ این ضوابط زندگی در شهر را آسوده تر می کند.
 بررسی خانه ها در شهر و بعضی مطالبات نشان  می دهد که برخی افراد آگاه 
یا کســانی که به دنبال منفعت هســتند و یا دلال ها ورود پیــدا کرده اند؛ باید 
دانست که ضوابط موجود در طرح تفصیلی فارغ از اینکه چه کسی متولی شهر 

است، به نفع شهر به عنوان محل سکونت طراحی شده است.
 تغییر در کد ارتفاعی، تخلفی است که مربوط به امروز نیست و این فضا از 
گذشــته در شــهرداری وجود داشــته و برخی پروانه های این چنینی صادر 

می شود.
 در زمانی به پروژه قطار سریع الســیر در بخش های خبری بیش از اندازه 
پرداخته شــد. گاهی بی دلیل در ارتباط با این پروژه بزرگ نمایی شــد و این 
مسئله آفتی برای چنین پروژه هایی اســت که به ویژه ارتباطات مالی بیرونی 
دارد چراکه این ارتباطات تابعی از تورم موجود اســت. اگــر بتوانیم برخی از 

پروژه  ها را از برد خارج کنیم، این به نفع خود پروژه است.

مدیر سازمان حج و زیارت استان اصفهان در نشست خبری با موضوع و محوریت مراسم اربعین 1402 مطرح کرد:

اصفهان؛ سومین استان پیشتاز در ثبت نام اربعین

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان در نشست خبری خبر داد:

عوارض سنگین در انتظار خانه های خالی

نشست خبری مدیرکل راه و شهرسازی  پریا پارسادوست 
اســتان اصفهان با اصحاب رســانه در 
اولین روز هفته برگزارشــد تا چراغ جلســات خبری ایــن هفته را 
»علیرضا قاری قرآن« روشن کرده باشد. برای شروع شنبه، از قضا 
انتخاب خوبی بود. بچه های روابط عمومی راه و شهرسازی اصفهان، 
انصافا از معدود کاربلدان این حرفه هســتند که راه و رسم میزبانی 
شایسته از اصحاب رسانه را به خوبی بلدند و در مهمان نوازی سنگ 

تمام می گذارند. 
تقریبا همه چیز خوب بود؛ ســالن محل جلسه شلوغ بود و استقبال 
خوبی از ســوی خبرنگاران صورت گرفته بود. با این حال فضا برای 
نشستن وجود داشت و اگر کمی هم دیر می رسیدیم، نگران نبودیم 
که جایی برای نشستن پیدا نمی کنیم یا مجبوریم در طبقات به دنبال 

صندلی اضافه بگردیم و یا خودمان صندلی بیاوریم!
وضعیت سرمایشی ســالن هم در روز گرم تابستانی مناسب بود؛ نه 
آن قدر گرم بود که در به در دنبــال تکه کاغذی برای باد زدن خودمان 
باشیم و نه آن قدر سرد که از ســرما بلرزیم و مدام درخواست تنظیم 
اســپیلت ها را بدهیم. )برگرفته از تجربیات مختلف از نشست های 

خبری مختلف!(
قرار بود 10 آغاز و 12 پایان جلسه باشد؛ اما هم صحبت های مدیرکل 
به درازا انجامیــد و هم تقریبا تمام خبرنگاران از قاری قرآن ســوال 
داشــتند و بعضی ها هم به ســنت همیشــگی و برخــلاف تاکید و 
تکرارهای مجری جلسه، چندین سوال مطرح کردند که وقت جلسه 
را بیشتر گرفت. ساعت حوالی 13 بود که نشست خبری به خط پایان 
خود رسید در حالی که قاری قرآن تلاش کرد انبوه سوالات خبرنگاران 
را پاســخ بدهد و در این بین، یکی دو ســوال هم بی پاسخ ماند از 
جمله سوالی که نگارنده درباره سرنوشت قطعی قطار سریع السیر 
اصفهان-تهران پرسید! که البته نظر آقای مدیرکل این بود که درباره 
برخی  پروژه ها بهتر اســت خیلی بزرگ نمایی نشــود چون جواب 
عکس می دهد. مدیرکل راه و شهرسازی استان در این جلسات، آمار 
و ارقام مختلفی درباره پروژه های در دســت اجرای این اداره داد که 
شاید مهم ترین آن در حال حاضر، موضوع نهضت ملی مسکن است. 
فرونشست، بحث مسکن خبرنگاران، آزادراه اصفهان-شیراز، قطار 
سریع السیر اصفهان-تهران و ساخت شــهر جدید چهارم در استان 
که به تازگی خبر آن اعلام شده، از جمله سوالات پرتکرار اهالی رسانه 
بود. مسئله عوارض گرفتن از خانه های خالی هم از دیگر بخش های 
کلیدی ســخنان قاری قرآن بود. مدیرکل راه و شهرســازی استان 
در حالی گفت عــوارض در انتظار این خانه هاســت که چندی پیش 
مدیرکل امور مالیاتی اســتان با گلایه گفته بود: »هنوز ســاز و کار و 
مبنای دقیقی برای تشخیص خانه های خالی و خودروهای لوکس 
تدوین نشــده و حتی مرجعی برای تعیین این موضوع وجود ندارد. 
یکی از مشــکلات وصول مالیات بر خانه های خالی همین موضوع 
است. اکنون ساز و کار تعیین خانه های لوکس در شهرهای مختلف 
تفاوت دارد که همین موضــوع منجر به اختــلاف فاحش در تعداد 
خانه های لوکس اســتان های مختلف شده اســت. معضل عمده 
شناسایی واحدهای لوکس بود. در شناســایی خانه های خالی نیز 
با همین معضل مواجه هســتیم. اداره کل راه و شهرسازی آمار این 
خانه ها را اعلام کرد و در زمان مطالبه مالیــات مغایرت هایی وجود 
داشت که منجر به اعتراض مردم شد. برخی از این افراد اعلام کردند 
که چنین خانه ای ندارند و یا سال هاســت ســاکن خانه های اعلام 

شده، هستند.«
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